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Kompletna nega 
za vašega psa

Vašega kužka tudi ob nižjih tempera
turah NE ZEBE, kvečjemu ga predolga 
dlaka ali neizčesana podlanka moti.dlaka ali neizčesana podlai 
Naj bo jesen lepa tudi zanj _
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Pasji salon Ajša, Trebnje 
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V soboto, 19. oktobra 2013, je v Šentrupertu in 
v Mokronogu (pa še v številnih krajih po Sloveniji) 
potekala akcija zbiranja denarja za revne, imeno
vana Drobtinica 2013. Prostovoljci, združeni pod 
okriljem organizatorja, Rdečega križa (RK), so 
pred nakupovalnimi centri prodajali kruh in osta
le pekovske izdelke, ljudje pa so le-te kupovali in 
tako prispevali za revne. Hkrati so lahko revnim 
namenili še dodatna sredstva, kolikor je pač kdo 
želel oz. kolikor premore njegov proračun.

Seveda je potrebno pozdraviti akcijo Rdečega 
križa, ki je tako še enkrat več storila dobrodelno 
oz. humanitarno dejanje (kar je v bistvu tudi nji
hovo poslanstvo), pri tem pa se je potrebno vpra
šati - komu s svojim prispevkom dejansko sploh 
pomagamo?

Ne, ne želim reči, da bo šla polovica zbranih 
sredstev v žepe zaposlenih na Rdečem križu, že
lim pa reči, da z donacijo oz. doniranimi sredstvi
podpiramo tiste, ki bi dejansko morali poskr
beti za nas, revne in lačne. In to je - država! Sko
zi politiko, seveda...

V Sloveniji je že sedaj okoli 400.000 ljudi 
pred pragom revščine. Če bi vsi ti oddali 

svoj volilni glas eni in isti stranki (recimo 
STRANKI LAČNIH), bi imeli v DZ med 38 - 
43 poslancev (odvisno od volilne udelež
be), kar je skoraj polovica vseh. Pa smo 

tega sposobni ali nam še ni dovolj hudo? In 
zelo pomembno - ne iti je volitve, pomeni 

isto, kot oddati glas nasprotni eliti!!!

Država (oz. njeni ljudje - politiki) je tista, ki bi 
morala poskrbeti za blaginjo slehernega državlja
na. Ali pa vsaj za tiste, ki so zmožni in sposobni 
zaslužiti in ki hodijo v službe. Žal pa še ti mar
sikdaj nimajo kaj za v usta. Kako naj potem pre
živijo tisti, ki so ostali brez dela? Tem bi naj Ml 
pomagali z raznimi dobrodelnimi akcijami! Ne 
pa, da rešujemo tiste, katerim bi naj delo in neke 
osnovne pogoje za življenje zagotovila država.

Z omenjeno dobrodelno akcijo Rdečega križa 
se je torej res zbralo za nekaj deset tisoč evrov 
sredstev (na državnem nivoju). Za nekaj mesecev 
bodo te družine/otroci preskrbljeni, potem pa se 
bo zadeva ponovila. Denarja bo zmanjkalo in 
lačni bodo postali spet lačni. In spet bo čustve
na nota »zapela« in spet bomo primaknili vsak po 
deset evrov. Seveda, ker ne moremo gledat lačnih 
otrok/ljudi. Toda - še enkrat - je mar to naloga dr
žavljanov?? Lačnih in brezposelnih je čedalje 
več, bomo mar ljudje reševali milijon ali še več 
Slovencev??

Do kdaj še ta (pogubna) politika?

Recimo že enkrat - dovolj je! Pozabimo že en
krat za vselej na komunajzarje, janšiste, krščanar- 
je, leve in desne. Povejmo jim, da ne zmoremo več. 
Povejmo jim, da so imeli vsi možnost pokazati 
se, tako levi, kot tudi desni. In da hočemo nove 
ljudi. Take, ki ne bodo kradli, ki bodo v ospredje 
postavili človeka, ne pa svojo denarnico. Povejmo 
jim zdaj, saj hrane imamo le še za dan, dva, tri...

Pa bomo znali na volitvah (prve - domače, 
županske - so že čez slabo leto) izvoliti prav, 
ali bomo dali nov mandat istim ljudem, tistim, 
ki so nas pripeljali do takih razmer??

Se prav čudim, da ni že večim prekipelo...

Drobtinica je mednarodna akcija, katere 
namen je poleg oznamovanja Svetovnega 
dneva hrane, ki je razglašen za 16. oktober, 
tudi zagotavljanje pomoči socialno ogrože
nim osnovnošolskim otrokom.

V Rdečem križu Slovenija, Območno združe
nje (RKS OZ) Trebnje je akcija potekala v soboto 
19. oktobra v Krajevni organizaciji Rdečega križa 
(KORK) Šentrupert in v Krajevni organizaciji Rde
čega križa Mokronog. Prostovoljci KORK Šentru
pert in KORK Mokronog so skupaj z mladimi 
člani Rdečega križa ter njihovima mentoricama 
na stojnici v Šentrupertu pred trgovino KZ Mer
cator in v Mokronogu na stojnici v okviru sejma, 
menjavali darovani kruh, krušne izdelke, pecivo, 
domači sok, domači kis, skuto, marmelade, med ... 
za denar.

Zbrana sredstva v KORK Šentrupert v višini 
900 EUR in v KORK Mokronog v višini 750 EUR 
bomo izročili šolskemu skladu Osnovne šole dr. 
Pavla Lunačka Šentrupert in Osnovne šole Mo
kronog, za zagotavljanje toplega obroka učencem

iz socialno šibkejših družin.

Humanitarno akcijo v KORK Šentrupert je do
poldan obiskal tudi generalni sekretar Rdečega 
križa Slovenije dr. Danijel Starman, ki je bil nav
dušen nad številnimi domačimi donatorji in aktiv
nostjo prostovoljcev KORK Šentrupert ter mladih 
članov RK. Akcijo sta spremljali tudi predsednica 
RKS OZ Trebnje Mojca Mihevc ter sekretarka Tea 
Radelj. Za uspešno izpeljano akcijo se zahvaljuje
mo predsednici KORK Šentrupert Ruži Brcar in 
predsednici KORK Mokronog Ireni Hočevar ter 
vsem prostovoljcem v obeh KORK.

Hvala tudi donatorjem: Mercator d.o.o, Pekarni 
Bistrica Šentrupert, Pekarni Mokronog, Pekarni 
Bruno Gabrijele, Aktivu kmečkih žena Tavžentro- 
ža Mokronog-Trebelno, prostovoljkam obeh KORK 
in vsem občanom, ki so darovali svoje izdelke.

Zahvaljujemo pa se tudi vsem, ki so obiskali 
stojnice in prispevali za otroke, ki potrebujejo 
pomoč.

Vsem svetnikom občin Trebnje in Mo
kronog smo zastavili vprašanji -1.) ali 
menite, da je tovrsten odnos (na tak način 
reševati revščino) pravi izbor za rešitev 
problema revščine v Sloveniji in 2.) koli
kokrat ste v zadnjem letu dni prispevali 
sredstva v dobrodelni namen, komu ste 
darovali in kolikšen je bil znesek. Dobili 
smo naslednja odgovora:

^ h

Gregor Kaplan, svetnik OS 
Trebnje, DSD: »Vsak 5 Slovenec 

V je reven, posledično tudi kdaj la- 
' ~ " , čen. Potrebno je pomagati, če se

le lahko. Nujno je, da se ljudem 
zagotovi dostojno življenje in se

___  __ lahko preživljajo s svojim delom.
Če nastopi situacija, ko se povprečna družina ne 
more preživeti s svojim delo, pa se je potrebno 
vprašati, kaj je narobe z družbo in okoljem, v ka
terem živimo. Moji prispevki v preteklosti so bili 
večinoma naslovljeni Skladu Vrtca Mavrica Treb
nje, posredovani v obliki odpovedi sejnine in tudi 
kot posamezni finančni prispevki. S soprogo sva 
letos aprila zbrala in poklonila etnični skupnosti 
en poln avto rabljenih oblek, po večini otroških 
in jim le-te tudi dostavila. Za potrebe ogrožene 
družine iz naše občine sva januarja prispevala 
rabljeno pisalno mizo. Trenutno se dogovarjam z 
OŠ Trebnje, da bi se enemu otroku zagotovila ma
lica v šoli iz naslova odpovedi ene moje sejnine,

kar bi lahko izpeljal že na prvi naslednji seji OS. 
V prihajajočem letu bo moj glavni fokus še naprej 
ostal vezan za aktivnosti kjer se pomaga otrokom, 
tako preko Sklada Vrtca Mavrica Trebnje, kot tudi 
drugih kanalih, ki so na voljo.«

Janko Zakrajšek, svetnik 
, OS Trebnje, DROT: »Vsekakor 

V pozdravljam tovrstne dobrodel- 
"* wBjr ne akcije, saj s tem prispevamo 
vV/MH vsaj delček v mozaiku k reševa- 

nju problema revščine. A kljub 
*rž’ vsemu menim, da tovrstne ak

cije revščine ne bodo rešile, saj je potrebno take 
probleme reševati sistemsko, je pa vsekakor lepo 
slišati, da se poskušajo zadeve reševati vsaj parci
alno z raznimi dobrodelnimi akcijami, saj s tem, 
če že ne rešimo problema, vsaj ublažimo situacijo. 
Včasih ni potrebno veliko storiti, da nekomu nari
šeš nasmeh na obraz. To sem opazil tudi sam v za
dnjih dveh letih, ko sem bolj aktivno sodeloval pri 
raznih dobrodelnih akcijah. Vsako leto namreč 
popeljemo otroke iz manj premožnih družin na 
enodnevni brezplačni izlet. Poleg tega vodim tudi 
dobrodelni projekt »Družbena trgovina zastonj« 
v Velikem Gabru, kjer so vsi izdelki na voljo brez
plačno. Naš cilj je, da s tem, ko občani dobijo pri 
nas izdelke (oblačila, igrače, gospodinjski pripo
močki,...) brezplačno, zmanjšajo obremenitev na 
družinski proračun in jim tako več sredstev osta
ne recimo za hrano ali položnice.«
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Mfl 11 VULKANIZERSTVO
BOŠTJAN VOVK

TRGOVINA-HITRI SERVIS-VULKANIZERSTVO-AVTOOPTIKA-AVTOPRALNICA

www.vulkamzerstvo.si • e-pošta: bostjan.vovk@siol.net^
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CHIPTUNING

SODOBNEJŠA LASERSKA 
NASTAVITEV PODVOZJA

PREDELAVA 
VOZIL NA PLIN

SERVIS VOZIL

PRODAJA 
MOTORNIH KOLES

TRGOVINA

NA ZALOGI VELIKA IZBIRA 
KOVINSKIH PLATIŠČ

za vsa vozila Renault, 
Peugeot, Volkswagen, 

Audi, Mercedes
IM
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AvroomM avtopralnica
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POIDAILJS/AIN DELOVNI CAS OID i. -15. INOEMBRA:

med tednom od 7,30 do 18,00, sobota od 8,00 do 9300
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Trebanjski občan in 
davkoplačevalec

Pred desetletji, v nekih drugih časih, sem imel dra
goceno priložnost podrobneje spremljati zaključna 
dela v Cankarjevem domu v Ljubljani in izvedeti za 
programsko zasnovo dogodkov v številnih dvoranah. 
Tudi sam sem nekatere prispeval, na primer vsakole
tne Mikro računalniške sejme ZOTKS med leti 1984 in 
1990.

Zato se mi je postalo toplo pri srcu, ko sem nekaj
krat poslušal župana Šentruperta Ruperta Goleta o 
programski zasnovi Muzeja kozolcev. In seveda še 
toliko bolj, ko sem ta muzej obiskal, in videl številne 
»dvorane« pod kozolci, v zaokroženi celoti, z upravno 
stavbo, trgovinico s spominki in informacijsko točko s 
prospekti, da ne omenjam samih dvoran, ki vsaka pri
poveduje svojo zgodbo, bodisi z obliko bodisi z gradi
vom, iz katerega je.

Skratka, če odmislimo debele železobetonske, z 
marmorjem obložene zidove, če odmislimo podzemne 
etaže, ki segajo pod raven Ljubljanice, in če vse pro
store postavimo v idilično okolje dolenjskega gričevja, 
na zeleno livado, jih omejimo s preglednimi »stenami« 
in vodotesnimi strehami kozolcev, dobimo »Kongre
sni center« Muzej kozolcev v Šentrupertu. Zgrajen iz 
domačega obnovljivega gradiva - lesa, in z znanjem in 
spretnostjo domačih glav in rok. Saj dobro veste, da je 
kozolec na vsem svetu edinole v Sloveniji »stroj« za su
šenje in hrambo krme. Železobetonskih, marmornatih 
in steklenih kongresnih centrov je po vsem svetu ne
šteto, en sam pa je iz lesa in kozolcev. V Šentrupertu 
na Dolenjskem.

Ne bom razpredal o genialnosti zamisli in izvedbe, 
ker bodo krajani in bomo sosedje to sami kaj kmalu 
dojeli in razumeli. Zgodilo se je v enem mandatu. Torej 
se da, če se zna in če se hoče.

Vse te misli so me obletavale, ko sem spremljal do
gajanja v zvezi s Prvim festivalom marmelade pri nas. 
Ze začel je kot mednaroden. Nepričakovano veliko 
število vzorcev, preko 80, s tradicionalnimi in tudi ino
vativnimi okusi. Obudil je znanja in spretnosti babic, 
povzdignil krajevno pridelano sadje v vir zdravja, izpo
stavil vrednote prehranske samooskrbnosti in varnosti 
in....kar me je posebej razveselilo, sodelovalo je precej 
moških; festival je prerasel delitev domačih opravil na 
moška in ženska. Navdušuje ekipa mladih, ki so festival 
pripravili in izpeljali, in nova delovna mesta.

Obiskovalci so se pripeljali po novih cestah - avto
cesta Šentrupertu pomeni možnost, da svet prihaja k 
njim, in ne da oni odhajajo v svet, in to priložnost učin
kovito izrabljajo.

Prireditev je bila izjemno obiskana in prijazno po
menljivo prikazana v tiskanih in elektronskih medijih, 
v Slovenijo sta bila neizbrisno umeščena državna pri
reditev Festival marmelade in svetovno edinstven le
seni kongresni center na prostem Muzej kozolcev.

Ker živim v Trebnjem in si prizadevam za oživitev 
tega kraja, sem poiskal medijske zapise o trebanjskih 
dogajanjih v istem času. Ne bom izpostavljal vse bolj 
kritičnega dogajanja v zvezi s »paradnim konjem« 
TRIMO-m, pač se bom posvetil liku in delu župana 
Trebnjega Alojzija Kastelica v tem času. Saj ni kaj ve
liko povedati. Videl in slišal sem ga po medijih, kako 
razkazuje kupe gradbenih ostalin in dela, ki jih drugi, v 
tem primeru DARS, niso opravili.

V spominu na prejšnji mesec mi je ostal kongresni 
center »Cankarjev dom«, oprostite, Muzej kozolcev na 
prostem v Šentrupertu s festivalom marmelade in Ka
stelic s kazalcem, usmerjenim v šop ambrozije na kupu 
ostalin. Značilno za Valvazorjevo dolgo blatno vas!

Nemogoče - boste rekli, pa ni tako! Dve sloven
ski občini na podlagi rezultatov testiranj že pod
pirata uporabo preparata za gnojevko in gnoj
nico »Plocher«. Po njihovih podatkih ob pravilni 
uporabi in upoštevanju navodil kmet za manj kot 
6€ letno na GVŽ (na eno govedoj v veliki meri pre
preči širjenje smradu ob razvozu gnojevke. To je 
predvsem v času turistične sezone na Bledu precej 
velik problem, saj predvsem sobodajalci večkrat 
pokličejo na občino in se pritožujejo zaradi smra
du pri razvozu.

Ker kmet seveda mora razvoziti gnojevko, je 
verjetno uporaba omenjenega preparata tisto, 
kar lahko precej pripomore k zmanjšanju slabe 
volje, saj je po podatkih zastopnika za Slovenijo 
pH gnojevke ob razvozu okoli 7,0 in ne vsebuje 
prostega amonijaka. Pozitivni učinki pa so tudi 
za kmeta, saj se dušik ob uporabi preparata ne iz
gublja (je vezan in se ga prihrani cca 1,5 kg/m3). 
Hkrati se gnojevka slabše prijema na traktorske 
gume in rastline, ne prihaja do ožiga, ... Učinek 
pa je tudi v samem hlevu, kjer se preparat dodaja 
v jamo - manj mušjih ličink in manj muh, manj

patogenih mikroorganizmov in virusov, dokaza
no manj kašlja in pljučnic pri mladičih in kar je za 
okolico najbolj pomembno - veliko manj smradu.

Na Občini Bled zato apeliramo na kmete iz ob
čin Bled in Gorje, da z uporabo tega ali kakšnega 
drugega podobnega preparata, ki je sprejemljiv

tudi za ekološke kmetije, skušajo omiliti posledi
ce razvoza gnojevke in gnojnice za okolico. Sam 
prihajam s kmetije in vem, da je razvoz nujen. Me 
pa veseli dejstvo, da očitno obstajajo prijaznejši 
načini za okolico (in kmeta), kot v preteklosti.

TONI MEŽAN PODŽUPAN OBČINE RI.RD 

(Blejske novice, avgust 2013, str. 18)

OPOMBA: Občan občine Trebnje je ob obisku Bleda naletel 
na blejski občinski časopis in ob prebiranju le-tega tudi na 
članek, za katerega je smatral, da ne bi škodilo, če bi ga ob
javili tudi v Cajtngu. Prinesel ga je v uredništvo in tu je!

Požar v podjetju na Mali Loki
V ponedeljek, 14.10.
2013 ob 19.35 je v Mali 
Loki prišlo do požara v 
podjetju Veriga Trebnje 
d.o.o.

Zagorelo je v enem izmed 
prostorov ob kalilni peči, 

y ogenj pa je zajel še hladilni 
” bazen in uničil električno 

napeljavo. Posredovali so 
. gasilci PGD Trebnje, Velika 

Loka, Trebanjski Vrh, Občine, 
_ Šentlovrenc in Čatež, ki so 
I pogasili požar, prezračili 

™ prostor ter odstranili in poči
stili manjšo količino razlitega 
hidravličnega olja, irrco)

v'**«
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V soboto, 12.10.2013 je Karate zveza Slo
venije v sodelovanju s tehničnim organi
zatorjem, Karate klubom Krka Šentjernej 
v Športni dvorani Marof v Novem mestu 
organizirala 2. pokalno tekmo.

Prijavljenih je bilo 331 tekmovalcev iz 40-tih 
klubov. Iz KK Trebnje so se tekmovanja udeležili

Urh Lužar, Tarik Osmanbašič, Rok Breznikar, Di- 
mitra Škrekovski, Mia j are, Julija Košak in Lara 
Florjančič. Tekmovalci so nastopali v katah po
samezno in ekipno. Ekipa kadetov - Rok, Tarik 
in Urh je osvojila 2. mesto, ekipa kadetinj - julija, 
Mia in Dimitra pa 3. mesto.

V soboto, 26.10.2013, je v Ljubljani pote
kal Mednarodni karate turnir "Ljubljana 
Open", katerega se je udeležilo 404 tek

movalcev iz 70 klubov iz 13 držav.

Iz KK Trebnje se je tekmovanja ude
ležilo 11 tekmovalcev. Osvojenih je bilo 
šest medalj in sicer ena srebrna in pet 
bronastih. Ekipa kadetov Rok, Urh in 
Tarik je osvojila drugo mesto, v posa
meznih nastopih v katah pa so tretje 
mesto osvojili Rok (v kategoriji 3-2 Kyu 
12-13 let), Julija (3-2 kyu 12-13 let), 
Lara in Tjaša (8-4 kyu 12-13 let) in Do
men (8-5 kyu 8-10 let).
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♦ I DOLENJSKE

Sveže, lokalno, tradicionalno -

EKO KMETIJA ROGELJ
Cešnjevek 1, Trebnje - 041 990 385

Društvo za razvoj in oživitev Trebnjega, Gubčeva cesta 28, 8210 Trebnje, e-pošta: info@drot.org; splet: http://www.dobrote-dolenjske.si

HI ek RR E til* ifll /dIr!o|t\ I SPI AN \M ■ M
»Evropski kmetijski sklad za razvoj podeželja: Evropa investira v podeželje«

Projekt »Podeželski šopek - Dobrote Dolenjske« (NIP 2012-1.faza) je delno sofinanciran iz sredstev LEADER, 4.osi, Evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja (EKSRP), 
Organ upravljanja programa razvoja podeželja republike Slovenije za obdobje 2007-2013 je Ministrstvo za kmetijstvo in okolje.

www.dobrote-dolenjske.si
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Univerzitetna diplomirana pravnica 
s pravosodnim izpitom

Vprašanje: Kot sopotnik sem bil udeležen 
in tudi poškodovan v prometni nesreči. 
Voznik vozila, v katerem sem se peljal, 
je spregledal, da ni na prednostni cesti; 
voznik vozila, v katerega sva trčila, pa je 
po prednostni cesti pripeljal s preveliko 
hitrostjo. Oba voznika sta kršila cestnopro
metne predpise. V prometni nesreči sem 
utrpel telesne poškodbe in me zanima, od 
koga lahko zahtevam odškodnino. Imam 
poškodovano vratno hrbtenico in trenutno 
hodim na fizioterapijo. Kakšna je približna 
odškodnina za takšno poškodobo in ka
kšen je postopek izterjave odškodnine?

Pravno pojasnilo: Osnovno načelo pravnega 
reda pravi, da kdor drugemu povzroči škodo, jo 
je dolžan povrniti, če ne dokaže, da je škoda na
stala brez njegove krivde. Za vsak škodni dogodek 
se torej ugotavlja krivda. Vso škodo, ki je nastala 
v škodnem dogodku, je dolžan poravnati tisti, ki 
je kriv, da je do škodnega dogodka prišlo. Zaradi 
velikega števila prometnih nesreče in predvsem 
zaradi dejstva, da je ugotavljanje krivde pri pro
metni nesreči včasih izjemno težko, je Obligacijski 
zakonik posebej uredil tudi odgovornost za škodo 
pri prometni nesreči. Zakon določa, da če je kriv
da v prometni nesreči obojestranska [torej sta od
govorna oba voznika motornih vozil), odgovarja 
vsak imetnik vozila za vso škodo, ki je nastala, v 
sorazmerju s svojo stopnjo krivde. V takem prime
ru se določa, v kakšnem deležu je ravnanje enega 
in drugega voznika botrovalo nastali škodi. Ker je 
ugotavljanje stopnje krive precej problematično in 
ker bi takšen postopek predvsem tretjim osebam 
(torej sopotnikom, pešcem) bistveno otežkočil 
izterjavo odškodnine, je zakonodaja oškodovan
cu, ki je tretja oseba, olajšala postopek izterjave 
odškodnine. Če za škodo, ki jo utrpijo drugi (torej 
tretje osebe), v celoti ali deloma odgovarjata dva 
imetnika motornih vozil, je njuna odgovornost so
lidarna. To pomeni, da lahko povrnitev vse škode, 
ki ste jo utrpeli, terjate od enega, od drugega ali od 
obeh voznikov motornih vozil, tj. od voznika vozi
la, v katerem ste bili sopotnik kot tudi od voznika 
drugega vozila, ki je peljalo prehitro. Noben od 
voznikov zato ne more zavrniti vašega zahtevka 
za plačilo odškodnine.

Višina odškodnine je zelo odvisna od diagnoze, 
poteka zdravljenja, starosti oškodovanca, prejšnjih 
poškodv in vpliva, ki ga ima poškodba v nadalj
njem življenju oškodovanca. Sodna in zavaroval
niška praksa sta sicer oblikovali določena stališča, 
po katerih se za posamezno poškodbo lahko oceni 
približna višina odškodnine. Za tipično poškodbo 
vratne hrbtenice, ki nastane zaradi nihaja ob trku 
vozil, se višina odškodnine trenutno giblje od cca. 
1.000,00 EUR do cca. 2.000,00 EUR. Upoštevati pa 
je potrebno, da ste ob prometni nesreči upraviče-

V trebanjski Galaksiji je v sredo, 16. 
oktobra 2013, potekalo Državno ekipno 
prvenstvo upokojencev v šahu. Nastopilo 
je 13 upokojenskih društev - prvakov 
področnih prvenstev in ekipa organizator
ja - DU Mirna.

med drugim povedal, da je za dobro organizacijo 
prvenstva v veliki meri zaslužen predsednik orga
nizacijskega odbora Tone Kotar.

Naši mladi šahisti med elitno osmerico v 
Sloveniji

Posamezno ekipo so sestavljali 4 člani in rezer
va. Državni prvak je po odigranih 13 kolih postalo 
DU Podutik pred DU Trbovlje in DU Krško. Zelo 
dobro so igrali tudi mirnski upokojenci, ki so v 
postavi Cvetko Jakša, Rudi Prosenik, Hari Mu- 
rčehajič, Vinko Tomažin in Jože Šlajkovec osvo
jili 8. mesto. Najboljši v domači ekipi je bil Cvetko 
Jakša z 8,5 osvojenih točk.

Najboljšim je medalje in pokale predal mirnski 
župan Dušan Skerbiš, ki je v zaključnem govoru

Septembra in oktobra pa so potekale lige v mla
dinski in ženski konkurenci, na katerih so uspe
šno nastopili člani Šahovskega kluba Trebnje. 
Mladinci so v 1. slovenski ligi, ki je potekala v Novi 
Gorici, med 26 ekipami zasedli odlično 2. mesto in 
se uvrstili v Državno ligo, kjer nastopa 8 najbolj
ših slovenskih klubov. Nastopih so v postavi Aleš 
Brcar, Jan Opara in Matej Brcar. Mladinke pa so 
v postavi Zala Šturm in Vanesa Brcar nastopile v 
Murski Soboti v 1. slovenski ligi in med 20 ekipa
mi zasedle 15 mesto. (šktrrrn[i.i

V nedeljo, 10.11.2013, so člani ansambla Nemir v mokronoški športni dvorani organi
zirali že 3. Nemirni koncert in navdušili nabito polno dvorano obiskovalcev.

KUD ansambel Nemir je na martinovo 
nedeljo organiziral že tretji »nemirni« 
koncert, ki je sovpadal z izdajo njihove 
tretje zgoščenke. Skupaj z gosti so v 
dveornem koncertu navdušili vse zbrane 
ter jim z obilo dobre slovenske narodne 
glasbe polepšali nedeljski večer.

Fantje, ki prihajajo iz naših krajev 
(vodja ansambla Gregor Možina celo iz 
Mokronoga in Matic Uhan iz Trebnjega), 
so letos navdušili že tudi širše množice, 
predvsem pa tudi - strokovnjake. V odda
ji Na zdravje so denimo zmagah v izboru 
pesmi poletja, na znanem festivalu Vur
berk so bili absolutni zmagovalci in do
mov odnesli kar štiri nagrade, na Štever- 
janskem festivalu so dobili nagrado za 
najbojši trio, na Ptujskem festivalu Ko
renovo plaketo za izstopajoče petje, itd. 
Zaradi vseh prejetih nagrad so Nemirovci 
letošnje leto tako že razglasih za - njiho
vo leto! Le tako naprej, bravo, fantje! [na

ni tudi do odškodnine zaradi pretrpljenega strahu 
in do odškodnine za pretrpljene duševne boleči
ne zaradi zmanjšanja življenjskih aktivnosti in 
skaženosti. Prav tako ste upravičeni do povrnitve 
materialne škode, ki se vam prizna, če vam je pri 
prometni nesreči nastala navadna škoda (npr. po
škodovanje obleke, poškodovanje očal,...). Upravi
čeni pa ste tudi do povrnitve izgubljenega dobič
ka (npr. zaradi zdravljenja niste mogli opravljati 
dela in je tako prišlo do izgubljenega dobička). Iz 
zgoraj navedenega je vidno, da je vsak škodni do
godek potrebno obravnavati posebej in ugotoviti 
vse vrste škode, ki so oškodovancu nastale in jih 
nato tudi v ustrezni višini izterjati.

Povrnitev škode lahko terjate od enega ah od 
drugega ah od obeh voznikov. Ker je izterjava od
škodnine od fizičnih oseb praviloma precej težav
na, se je uveljavil sistem zavarovanja avtomobilske 
odgovornosti. Zaradi tega razloga lahko povračilo

škode terjate tudi od ene ali od obeh zavaroval
nic, pri katerih sta imela voznika zavarovani svoji 
vozili (vozili sta skladno s pravih obveznega zava
rovanja za tak škodni dogodek morah biti zavaro
vani, saj gre za dogodek, ki spada pod obvezno za
varovanje). Izterjava odškodnine od zavarovalnic 
je precej lažja in poteka po ustaljenem postopku, 
zaradi česar je smiselno, da se z odškodninskim 
zahtevkom obrnete na eno ah obe zavarovalnici.

Za uspešno izterjavo odškodnine je najprej po
trebno zaključiti celotno zdravljenje in nato skrb
no zbrati vso dokumentacijo (tako dokumentacijo 
o prometni nesreči kot tudi ozdravljenju). Nato na 
zavarovalnico vložite odškodninski zahtevek. Za
varovalnica vaš zahtevek preuči in vam posreduje 
poravnalno ponudbo. Če se z višino ponujene od
škodnine strinjate, potem podpišete izvensodno 
poravnavo. V nasprotnem primeru pa lahko pred 
pristojno sodišče vložite odškodninsko tožbo.
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GALAKSIJA
restavracija*bowling-»kavarna*slaščičarna*hotel

Galaksija Trebnje d.o.o. I Podjetniška ulica 13. SI-8210 Trebnje

Restavracija: 07 30 45 934 I Bovvling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po 14uri)

Recepcija: 07 30 45 933 I Fax: 07 30 45 932 I info@galaksijatrebnje.si I www.galaksijatrebnje.si

Pripravuamo pogostitve za:
♦ POROKE ♦ BIRME

♦ MATURANTSKE PLESE ♦ ROJSTNODNEVNE ZABAVE

♦ KRST ♦ DRUŽABNE DOGODKE

♦ OBHAJILA ♦ POSLOVNE DOGODKE

* Izdelujemo torte 
po naročilu za 
različne priložnosti

* - malice
- Nedeuska kosila 

(vsako nedeuo na 
razpolago več vrst 
kosil)

■Jedi po naročilu

* Dobrote domače 
slaščičarne:
- dnevno na vouo
TORTICE RAZLIČNIH 
OKUSOV

- Pravi kremni 
sladoledi različnih 
okusov

* Prenočišča

VABLJENI NA 
PREDN0V0LETN 
ZABAVE
Vsak petek in soboto v decembru bom>
ORGANIZIRALI PREDNOVOLETNE ZABAVE 
Z VEČERJO IN ŽIVO GLASBO ZA PLES. 
LAHKO TUDI V KOMBINACIJI Z BOWLINGOM.
z nami bo Ansambel Dolinarji. 
SPREJEMAMO REZERVACIJE! ■ :M h n. \

DELOVNI ČAS BOVVLINGA:
PON. ■ CET.: OD 16. DO 24 URE. PET. IN SOB. OD 16. DO 03. URE. NED. OD 14. DO 24. URE
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spela.smuk@interflash.si

Občinska svetnica

Verjetno bi težko našli občana ali občanko, ki bi 
rekel, da je Občinska uprava Občine Trebnje učin
kovita, da je z njo zadovoljen in da izpolnjuje nje
gova pričakovanja.

Ob dejstvu, da občinsko upravo financiramo mi, 
vsi davkoplačevalci iz občine Trebnje (mladi in 
stari, levi in desni, zeleni in oranžni), upravičeno 
pričakujemo, da se zavedajo svojega poslanstva: 
da so v službi vseh občanov in občank in da je nji
hovo poslanstvo zagotavljati učinkovit servis ob
čanom, javnim zavodom, društvom, podjetjem ter 
skrbeti za trajnostni razvoj kraja. In da so oni tam 
zaradi nas in ne obratno.

Tudi sama sem velikokrat zelo kritična in se 
jezim nad odnosom, pristopom in učinkovitostjo 
občinske uprave. Jezim se nad slabo pripravljenim 
gradivom, nad neažurnostjo, nad pomanjkanjem 
idej, nad (ne)iskanjem dobrih rešitev, nad nezain
teresiranostjo, nad slabim črpanjem nepovratnih 
sredstev... čeprav hkrati, ko se jezim, vem, da mar
sikomu med njimi delam krivico.

Da v Občini Trebnje ni vse tako, kot bi moralo 
biti, pričajo množični odhodi zaposlenih. Ne mo
rem prešteti števila vseh strokovnih delavcev, ki 
so Občinsko upravo Občine Trebnje zadnjih 8 let 
množično zapuščali. Nekateri od njih so zapustili 
svoje dolgoletno delovno mesto in pogoje za zdra
vo in ustvarjalno delo poiskali drugje. Drugi spet 
so le prišli, videli, doživeli in šli.

Da se bodo stvari še poslabšale, smo opozarjali 
že pri 1. obravnavi Odloka o spremembah in dopol
nitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju 
Občinske uprave Občine Trebnje. Z dvigom rok 10 
članov občinskega sveta je bil odlok v 2. obravnavi 
sprejet, z njim pa so bila županu dana pooblastila, 
da sam, brez potrditve občinskega sveta, spremi
nja notranje organizacijske enote znotraj oddelka 
občinske uprave. S tem je bila storjena ključna na
paka, katere rezultati se sedaj kažejo.

Po novem Pravilniku o notranji sistemizaciji in 
organizaciji delovnih mest Občine Trebnje, ki ni 
skladen s prej navedenim odlokom, se npr. ukinja 
delovno mesto višjega referenta za področje stano
vanjske dejavnosti na oddelku za okolje in prostor, 
kjer že vrsto let uspešno, korektno in učinkovito 
dela javna uslužbenka, ki je delala že s 3 različnimi 
župani, več direktorji občinske uprave in s številni
mi sodelavci. Svoje naloge in področje dela pozna 
do najmanjše podrobnosti, je ažurna, učinkovita 
in strokovna, sedaj pa kar naenkrat njeno delovno 
mesto nepotrebno. Glede na to, da je bila v mesecu 
avgustu 2013 na novo zaposlena nova javna usluž
benka za področje cest in cestne infrastrukture, ne 
moremo verjeti županu, da na oddelku za okolje in 
prostor ni dovolj delovnih nalog za vse zaposlene. 
Za nameček, je v pravilniku sistemizirano novo de
lovno mesto pripravnika za določen čas, ki naj bi 
opravljal delovne naloge zaposlene, ki je po župa
novih besedah trenutno odveč, je res utemeljeno 
in smiselno izkušeno javno uslužbenko postaviti 
na cesto in jo zamenjati s pripravnikom, ki komaj 
začenja svojo službeno pot?

Z novim pravilnikom se zmanjšujejo tudi potre
be po 100 % zaposlitvi občinskega inšpektorja in 
uvaja kombinacija z redarstvom, kar pa ni v skladu 
z zakonodajo in mnenjem Ministrstva za notranje 
zadeve. Ne glede na to, da se ustanavlja Skupna ob
činska uprava Mirnske doline.

V današnjem času je vse manj časa za 
druženje. Trenutne razmere nas silijo k ne
nehnemu hitenju, tako da nam čedalje bolj 
zmanjkuje časa za kratek klepet z znanci 
ali prijatelji. Dobro je najti tehten razlog, 
da to izgubljeno med letom vsaj enkrat 
letno nadomestimo. Zato se vsako leto v 
jesenskem času zberemo »Večno mladi 
Čatež« na srečanju. Tako je bilo tudi letos.

Zbrali smo se 18.10.2013 v Ravnikarjevi zidani
ci. Pa ne zato, da bi se prerekali o trenutni politič
ni situaciji in tarnali o tem kriznem času, ampak 
zato, da smo obudili naše spomine iz otroških

let in pokramljali o različnih dogodkih, ki so nas 
združevali v mladosti. Nekaterim smo s dodobra 
nasmejali. Seveda pa je za dobro voljo in odprto 
besedo poskrbel cviček, ampak naj se ve, da - v 
zmernih količinah. Dolžnost organizacije leto
šnjega srečanja je bila na lani izvoljenem Ladu An- 
žlovarju, ki je poskrbel tudi za zabavno tekmova
nje v pikadu. Najboljši rezultat je dosegel Marjan 
Korelc, ki je za nagrado dobil čast, da organizira 
srečanje v naslednjem letu 2014.

Hvala vsem, ki ste bili prisotni na tem srečanju 
in ste to srečanje naredili dobrosrčno in prijetno. 
Upam, da se naslednje leto zopet vidimo, upam, 
da še v večjem številu. fzi.ATKO mrhari

Videti je tudi, da je občinska uprava v preteklem 
letu opravljala mnogo zahtevnejše naloge kot letos, 
saj se delovno mesto višjega svetovalca za nadzor 
investicij in proračuna spreminja v delovno mesto 
svetovalca v referatu za proračun. Obenem obseg 
del obstaja enak, iz česar lahko sklepamo, da naj 
bi javna uslužbenka opravljala enako delo kot do 
sedaj, za nižjo plačo. Vendar, ali bo tudi enako kva
litetno opravljeno?

Z novo sistematizacijo pa se v Občinski upravi 
po nepotrebnem in nerazumno vnaša še dodatno 
nezadovoljstvo, ki prav gotovo ne bo privedlo k 
učinkovitejši in prijaznejši občinski upravi. Pa se
veda ne po krivdi uslužbencev občinske uprave.

Za dober, ustvarjalen, predan, učinkovit in kre
ativen kolektiv so nujni dobri predpogoji. Ki jih 
ne zagotavlja proračunska postavka za plače, ne 
sistematizacija, ampak dobro vodenje s strani žu
pana. Župana, ki v zaposlenih vzbuja zaupanje in 
iz njih izvabi najboljše lastnosti. Ki je vir navdiha 
in motivator hkrati. Ki izžareva zaupanje v cilj in 
izbrano pot za doseganje le-tega, saj samo taka 
oseba namreč lahko črpa iz ekipe tisto najboljše, 
ki je potrebno, da s skupnimi močmi rešijo nalogo. 
Ki je strpen in potrpežljiv. Ki je osredotočen na cilj, 
vendar razmišlja analitično in ima dober pogled 
na celoto dogajanja. Ki je perfekcionist, zavezan k 
odličnosti. Ki se zaveda, da biti drugi najboljši ni 
dovolj, zato vzdržuje visoke standarde za dosega
nje cilja. Ki ima izjemno dobro razvit čut za timsko 
delo, je prilagodljiv in sproščen. Ki na delovnem 
mestu ne vzbuja občutka napetosti. Ki spoštuje 
stroko in zakonodajo ter se ne postavlja nad njo.

Ki ima jasno zastavljene kratkoročne, srednje
ročne in dolgoročne cilje, s katerimi so seznanjeni 
vsi zaposleni, da v sodelovanju z njimi gradi timski

duh ter pripadnost, s čimer kot celota mnogo laže 
dosegajo zastavljene cilje. Ki ima zastavljen (zapi
san) cilj oddelka in občinske uprave ter izdelano 
strategijo, s katero bodo dosegli ta cilj. Ki ima orga
nizirano strukturo in zapisano vsebino ciljev (dol
go-, srednje- in kratkoročnih) vseh zaposlenih, ki 
jih vodi. Ki ima urejen sistem rednega spremljanja 
realizacije zastavljenih ciljev. Ki ima urejeno skla
dnost med mislimi, besedami in dejanji in je dober 
zgled. Ki se iskreno pozanima tudi o osebnih ciljih 
zaposlenih in pomaga pri njihovi uresničitvi.

V nasprotnem primeru, je le avtoritaren šef, ki 
podrejene vodi iz pozicije moči in od njih pričaku
je, da ga bodo ubogali in storili naročeno. Ali pa 
permisiven šef, ki pričakuje, da podrejeni že vedo, 
kaj morajo storiti, saj so dovolj odgovorni in jih pri 
njihovih poraznih rezultatih razume, ker je pač si
tuacija težka ... Potem velika večina ljudi ne more 
čutiti pripadnosti, s čimer se izgublja pri storilno
sti in uspešnosti medsebojnega sodelovanja.*

Cilji bodo namreč v veliki meri uresničeni, če 
se bodo zaposleni čutili pripadne, kar pa je moč 
doseči le na način, da se pogovarja o ciljih tako 
občinske uprave, kot njihovih osebnih življenjskih 
ciljih, o strategiji, kako naj prispevajo k uresničitvi 
ciljev ter jih spremljati in usmerjati, vendar ne z 
nalogami, temveč s cilji. Avtoritarno delegiranje 
nalog namreč sčasoma pri ljudeh povzroči odpor, 
cilji pa ustvarjajo izzive. Zagotovljen uspeh pa je, 
če zaposleni poleg ciljev in strategije vedo, da na 
svoji poti niso sami in da je njihov prispevek, trud, 
napredek, težave, rezultat opažen in sodelovanje 
spoštljivo v »dobrem in slabem«. Tako kot v vseh 
življenjskih situacijah.

‘vir: DuBrln, A. |. (2008). Human Relatlons for Career and Personal Success. Boston: 
Premice Hall, Tomaž Stanovnik, Za Uspeh
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Občina Mirna je pristopila k zbi
ranju podpisov pod peticijo proti 
davku na nepremičnine. Pobudni 
kov peticije je 12, prvopodpisani 
pa je predsednik SLS in nekdanji 
župan o. Krško Franc Bogovič.

Predloga zakona o davku na nepremičnine po njihovem izpostavlja tiho 
nacionalizacijo slovenskega podeželja, uničuje konkurenčna slovenska go
spodarstva, podjetništva, obrti in kmetijstva, ogroža mirno starost starejšim 
lastnikom nepremičnin z nizkimi prejemki, ki so v preteklosti nekajkrat pla
čali davke, odvzema finančno avtonomijo občin, vzpostavlja grobo centrali
zacijo Slovenije in je tako le še eden v nizu napačnih ukrepov Vlade RS v boju 
s krizo v Sloveniji.

Zbiranje podpisov v sklopu Peticije proti davku na nepremičnine se je 
zaključilo v ponedeljek, 11. novembra. Takrat so pobudniki peticijo predložili 
Vladi RS in drugim institucijam skladno s 45. členom Ustave RS in Evropske
mu parlamentu skladno z 227. členom Pogodbe o delovanju Evropske unije.

Za druge naše občine (Trebnje, Šentrupert, Mokronog-Trebelno) nismo za
sledili, da bi se javno opredelile, če podpirajo omenjeni davek ali ne. (gs)

1% DEMIDA
ARHITEKTURA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 

gradnje in prostorskim 

načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

D idejne zasnove,
□ projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
D projekti za izvedbo,
D projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
□ občinski podrobni prostorski 

načrti,
D strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059

KOZMETIČNI SALON
VANJA LESKOVEC, 040 661645

- pedikura (medicinska)
- manikura
- nega obraza
- masaža
- depilacija
- geiiranje in podaljševanje
- geliš...

iž -

f3na~(3n

M9ŽEN mm RARimiH R9N9Y!

AKCIJA
Pripravite kožo na zimo... 

od 15/11 do 15/12.2013 na nege obraza
15% popust

GALERIJA

Vanja Leskovec s.p., Roje 18, MIRNA 
040 661645; vanja.leskovec@amis.net
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Jože Poušič
|Oze.povsic@amis net

Univerzitetni diplomirani organizatoj 
inženir strojništva, ekolog,

Obsojeni Alojzij Kastelic je pred dnevi obvestil 
medije o problemu nedokončanih del ob avtocesti 
mimo Trebnjega. Tri leta po odprtju avtoceste, ki 
je bila v letu 2010, izvajalci del niso uredili deponij 
zemlje, jalovine in kamenja. Lokalne občinske ce
ste so uničene, ni odvodnjavanja meteornih voda, 
lastniki ne morejo do svojih zemljišč, poškodbe 
na domačijah niso odpravljene, odškodnin ljudje 
niso dobili. Pločnika Dolenja Nemška vas - Poni
kve ni. Na Griču, kjer je bila začasna betonarna in 
deponija gradbenega materiala, zdaj to deponijo 
prerašča plevel in zdravju škodljiva ambrozija. 
Nadvoz oziroma most nad nekdanjo hitro cesto 
HI pri Belšinji vasi je zaprt za promet, z njega pa 
na sedanjo prometno cesto odpadajo betonski 
kosi. S tega mostu je odpadel del betona na neki 
avtomobil. Zavarovalnica je lastniku avtomobila 
povrnila škodo, zdaj pa zaradi te odškodnine, ki 
mu jo je morala izplačati, toži občino Trebnje in 
KS Stefan. Tudi zaščitna ograja na mostu je popol
noma dotrajana, zato bo z mostu gotovo odpadlo 
še kaj, zato vozniki: previdnost!

V letih 2009, 2010, 2011 in 2012, ko je bil čas 
za to, da se pravočasno pritisne na DARS, Direkcijo 
RS za ceste (DRSC) in izvajalce, da le-ti uredijo vse 
potrebno, da ne povzročijo škodo občino Trebnje 
in njenim občanom, pa se je Kastelic sprenevedal. 
Obnašal se je kot da ni župan občine Trebnje, am
pak kot da je odvokat DARS-a in DRSC-ja. Vsi ki 
so/smo imeli takrat kakršenkoli stik s Kastelicem, 
so/smo ga na javnih sejah na to opozarjali, on pa 
se je obnašal po svoje, večkrat celo arogantno do 
dobronamernih nasvetov. In na koncu je Kastelic

mriiiliS gradbenišivo d.o.o
V V/l I I II J Ledina 40,8290 SEVNICA

STROJNI OMETI 
STROJNI TLAKI [hidr 

VSE VRSTE FASAD
-esaGUMEoaiEU
- VODOINŠTUATERSTVO 
-ADAPTACIJE

INDUSTRIJSKI TLAKI
ZVOČNE IN TOPLOTNE IZOLACIJE]

teB (D1M3 www.gradbenistvi-omes.iiet

(V
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»popušil«, škoda pa je ostala občini Trebnje in lju
dem! Sedaj ko je prepozno se oglaša medijem, da 
bi opral svojo krivdo! Dokaz, kako se je Kastelic 
glede teh vprašanj obnašal, je magnetogram seje 
občinskega sveta občine Trebnje z dne 05.05.2010, 
katera je bila v sejni sobi družbe Trimo Trebnje. 
Na tej seji so/smo sprejeli pomembne sklepe, na 
katere pa pa Kastelic kot župan in izvršilni organ 
občine v večini pozabil. Na tej seji je bil prisoten 
tudi sedanji podžupan Silvester Prpar, ki sedaj 
veselo s kravato hodi s Kastelicem po terenu si 
ogledovat lastno neučinkovitost. Nekaj sklepov, ki 
so bili sprejeti na tej seji, dne 05.05.2010:

• Takoj je potrebno pristopiti k rekonstruk
ciji hitre ceste HI in predložiti terminski plan, 
iz katerega bodo razvidni konkretni kratko
ročni ukrepi.

• V letošnjem letu (v letu 2010, op.p.) se iz
vede pločnik Dolenja Nemška vas - Ponikve 
(do mostu) in pristopi k razširitvi in saniranju 
ceste v vasi Grm.

• Občina Trebnje pošlje predlog za vključi
tev v državni proračun, rebalans proračuna 
2010 in 2011, zagotovitev sredstev za sanacijo 
in ureditev ceste HI.

• Občina Trebnje pričakuje odgovor DRSC 
o stanju mostu na Gorenjih Ponikvah in Zida
nem Mostu predložitev ukrepov in sanacijo 
povozne površine ter ograje v 7 dneh.

• Pred prenosom sedanjih regionalnih od
sekov med lokalne ceste, je potrebno zahteva
ti sanacijo teh odsekov.

• Striktno je potrebno paziti oz. vztrajati v 
skladu z zakonodajo na delitev stroškov med 
občino Trebnje, DRSC in DARS-om.

DARS, DRSC in izvajalci so odšli! Nekateri izva
jalci so končali v stečaju. V občini Trebnje pa so 
ostale nedokončane gradbene razvaline. Kastelic 
sedaj, ko je prepozno, medijem in ljudem sadi 
"rožice" (berite ambrozijo), da bodo na občini 
Trebnje sami poiskali neke "strokovnjake", da bi 
preverili razlike med načrti in izvedbo del na av
tocesti in ob njej. Kastelic naj bi čakal do konca 
aprila 2014, potem pa naj bi vložil tožbo. Zelo za
nimivo! Ko mu bo skoraj potekel "nezaslužen" 
mandat župana, bo (vehementno) vložil tožbo. 
Leta tečejo, na občini pa politično vodstvo igra na 
"frulico"! Kam smo prišli?

Spominski park na Medvedjeku je že nekaj 
časa priljubljena točka širšega kroga obi
skovalcev, saj se ob njem poleg veteranov 
ustavljajo različni izletniki ter naključni 
obiskovalci od blizu in daleč. Minulo sobo
to so se pripeljali z nadstropnim avtobu
som in ga obiskali veterani iz Ljubljane, 
kjer so se zadržali debelo uro, nato pa so 
se peš odpravili še čez vrh Medvedjeka 
skozi Martinjo vas v Temeniško dolino.

Seveda je bil obisk v naprej dogovorjen med 
ljubljanskim in trebanjskim Združenjem vetera
nov vojne (ZVV) za Slovenijo. Pri spomeniku so 
Ljubljančane pričakali člani vodstva ZVV Treb
nje, kjer so si gostje najprej »privezali dušo«, 
nato pa pozorno poslušali predsednika ZVV 
Trebnje Mira Resnika, ki je pripovedoval - kaj 
in kako se je dogajalo leta ’91 (interesenti bomo 
lahko o vsem brali v zborniku, ki zna iziti že spo
mladi 2014).

Predvsem jih je zanimalo, kako je bila kolona 
bojnih vozil JLA zaustavljena in kako je prišlo 
do oboroženega spopada. Pripoved so dobese
dno srkali, saj so jim pripovedovalci iz prve roke 
postregli tudi s takratnimi doživljanji letalskih 
napadov in bojnega delovanja oklepnih vozil. 
Trebanjci so jim kasneje, tik pred kosilom, s 
projekcijo slik še nazorno pokazali dogodke na 
Medvedjeku ter povojno uresničevanja zamisli in 
gradnje spominskega parka.

Izjemno lepo jesensko vreme je pokazalo pri 
sestopu z Medvedjeka čudovito panoramsko 
razglednico Dolenjske krajine ob Temenici. Od 
Višnjegorskih hribov in razloženih zidanic od 
Primskovejga do Bajturna in Zaplaza. Na dnu do
line pa se je plazila, še nekoliko razlita in skrita 
med jesensko drevje, reka Temenica. Ko so Tre
banjci gostom pogled podprli še s pestro in bo
gato zgodovino okolice, je bilo njihovo doživetje 
res radoživo.

V Šentlovrencu so se veterani prav prijetno 
in prisrčno poveselili ter se družili s prijatelji, in 
mimogrede izmenjali še zahvale ter medsebojna 
priznanja ter obljube za nova sodelovanja. [B£J
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Krajevna organizacija Združenja borcev za 
vrednote NOB Trebnje je v četrtek, 31. ok
tobra 2013, ob 14. uri v trebanjskem parku 
organizirala žalno slovesnost ob dnevu 
spomina na mrtve. Delegaciji Združenja 
borcev in Vojnih veteranov sta se s priži
gom svečk in častnim pozdravom pri spo
meniku NOB še posebej poklonili tistim, ki 
so padli v boju za svobodo, vsi prisotni pa 
so se rajnim poklonili z minuto molka.

V kulturnem programu so nastopili Občinski 
pihalni orkester Trebnje z dirigentom Primožem 
Kravcarjem, Ženski pevski zbor Šentrupert pod 
vodstvom Nataše Dragar, učenci OŠ Trebnje pod 
mentorstvom Mojce Bahun z recitacijami, Irena 
Tratnik z odpeto pesmijo Kaj ti je deklica ter slav
nostni govornik, nekdanji ravnatelj OŠ Trebnje 
Štefan Kamin. Svečano noto prireditvi so dodali 
praporščaki, člani Krajevne organizacije Zdru
ženja borcev za vrednote NOB Trebnje s pred-

Program, ki je potrajal 40 minut, je povezova
la Irena Tratnik, ki je po koncu žalne slovesnosti 
v imenu organizatorjev vse navzoče, preko 100 
ljudi, povabila v godbeno sobo, kjer so se lahko 
ob prigrizku in žlahtni kapljici še malo družili in 
pokramljali.

Boštjan Sladič, predsednik 
Območnega združenja borcev za 
vrednote NOB Trebnje: »Že več 

Hm m H let se je Krajevna organizacija ZB 
Bl*' jB za vrednote NOB Trebnje ukvarja- 

la z idejo po ponovni organizaciji 
spominske slovesnosti v Trebnjem. 
Lani nam je v ideji prisluhnila 

krajevna skupnost in letos je vodstvu krajevne or
ganizacije uspelo, da so po več kot dvajsetih letih 
ponovno organizirali lepo in kvalitetno prireditev. 
Pri tem ima največ zaslug Irena Tratnik, ki je sku
paj z vodstvom KO pripravila prireditev. Zahvala 
gre Krajevni skupnosti Trebnje, Pihalnemu orke-

sednikom Ivanom Korenom in člani Območnega 
združenja veteranov vojne za Slovenijo na čelu s 
predsednikom Mirom Resnikom.

»Zbrali smo se, da počastimo 
spomin na žrtve, napisane na tem 
spomeniku, pa tudi na vse ostale, 
ki jim je kruta vojna usoda pre
trgala nit življenja, ko so se uprli 
nasilju nad našim narodom. Upor 
proti nacifašizmu, kot najhujšemu 
sovražniku civilizacije, je bilo po

gumno in veličastno dejanje. Vsak, ki seje odločil 
za oborožen upor ali aktivno sodelovanje v upor
niškem gibanju, ki ga je vodila osvobodilna fronta 
slovenskega naroda, je vsak dan tvegal svoje življe
nje. Upor je prerasel v narodno-osvobodUno vojsko 
jugoslovanskih narodov, ki je postal sestavni del 
antihitlerjeve koalicije. Čeprav je sovražnik izvajal 
nad civili in prebivalstvom strašen teror in mašče
vanje, ni mogel uničiti močne želje večine naših 
ljudi po svobodni in pravičnejši družbeni ureditvi, 
kot je bila pred vojno«, je med drugim v nagovoru 
povedal tokratni slavnostni govornik, dolgoletni 
ravnatelj Osnovne šole Trebnje (začasa ravnate- 
ijevanja še OŠ Jože Slak - Silvo) Štefan Kamin.

Ob dnevu spomina na mrtve so žalno slove
snost organizirali tudi po drugih naših krajih. 
Občinska organizacija ZB za vrednote NOB 
Šentrupert je žalno slovesnost s kratkim kul
turnim programom organizirala v četrtek, 31. 
10. 2013 pri spomeniku NOB v Šentrupertu 
ob 9. uri, mirnska organizacija istega dne pri 
spomeniku NOB na mirnskih Rojah ob 10.30 
uri, mokronoška pa 1.11. 2013 ob 9.30 uri pri 
pokopališču v Mokronogu.

stru, pevskemu zboru iz Šentruperta in Osnovni šoli 
Trebnje, ki so izvedli res prisrčen program. Ponosen 
sem, da je prireditev uspela, obenem pa razočaran 
nad udeležbo občanov Trebnjega, predvsem pa 
vodstva Občine Trebnje in članov občinskega sveta 
(prireditve se je udeležil le svetnik Gregor Kaplan, 
op. a.). Prireditev je namenjena mestu Trebnje in 
pričakovati je bilo, da se je bo udeležilo več obča
nov. Upam, da bo naslednje leto večji posluh s strani 
Občine Trebnje tako pri organizaciji, kot tudi ude
ležbi.«

Gregor Kaplan, (edini udele- 
jPPH|k ženi) občinski svetnik: »Osrednja 

g prireditev v parku je bila izvedena" » - f na izredno visoki ravni, za kar je
treba pohvaliti tako organizator- 

f ja, kot tudi vse nastopajoče. Glav- 
n' govornik Štefan Kamin je dodal 
izbrano besedo, ki dolikuje takim 

trenutkom in z velikim čutom za dogajanje, tako 
skozi zgodovino, kot tudi za današnje dni, povzel 
ključno sporočilo namena prireditve in sicer po
častitve spomina na pokojne, ki so svoja življenja 
vgradili v svobodo, ki se danes vidi v samostojni 
državi Sloveniji. Osebno sem bil presenečen le nad 
tem, da v parku ni bilo ne župana, ne podžupanov, 
pa bi, vsaj glede na funkcijo, ki jo imajo, tam moral 
biti vsaj eden od naštetih.«

Zgolj omenimo, da je trebanjski občinski vrh 
bojkotiral udeležbo tudi na podobni spominski 
slovesnosti v Sela Šumberku julija letos, medtem 
ko se je še lani tovrstnih prireditev v imenu Ob
čine Trebnje udeleževal podžupan Prpar, prejšnja 
leta pa še tudi župan Kastelic. Mimogrede, priho
dnje leto bo potekalo 70 let od osvoboditve Treb
njega. (|K)

OPTIKA

ČISTIMO
ZALOGE

na izbrane okvirje 
korekcijskih očal
Akcija velja do 30.11.2013 oziroma do razprodaje 

zalog. Popusti različnih akcij se med seboj ne 
seštevajo.

Okulistični
pregledi

na zdravstveno 
kartico

Optika Glasmaher 

PE Novo mesto 

Kettejev drevored 32 

8000 Novo mesto

Optika Glasmaher 

PE Brežice 

Pleteršnikova 1 

8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-19

sob 9-13 sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

<=Ly\siv/\H<=r^.c:oiv
Ljudska Opika Ofasmahe*. Stuiak Dajan s p . Pletertnifcova 1,6250 Brežice
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Qregor Kaplan
gkaplan.tr@gmail.com

Občinski svetnik, diplomirani 
politolog

E] (M
Na Dolenjskem se radi hvalimo z našim po

sebnežem cvičkom in drugimi odličnimi vini. Pa 
verjemite, da jih je na Košu težko dobit, vsaj tiste 
iz naših vinskih goric. Dobrega pa, po »pravilu«, 
na tem dogodku ne moreš popit, z izjemo prvega 
dne, ko so tam vinogradniki in ti ga od srca radi 
namenijo oni sami - hvala!

Iz te dogodivščine tudi navdih, da se vinarjem 
in vinogradniškim društvom da možnost, da so 
navzoči ob tej najdaljši mizi v tem delu Evrope. 
Pa ne navijte jim participacije v nebo in ne zatrite 
ideje v kali z astronomsko ceno stojnice. Saj vem, 
da se za izvedbo rabi denar, a bi morda zadevo 
lahko bistveno pocenili tudi z lokalnimi glasbe
nimi skupinami, zlasti mladimi, če bi jih občina 
vsaj malenkost podpirala, vsaj toliko, da bi imeli 
kje vadit.

A kot slišim - naši mladi glasbeniki vadijo po 
drugih občinah. Povabite jih, morda se usmili
jo občinske mačehe, pa vam povem, da jih bodo 
domačini radi hodili poslušat in spremljat njihov 
razvoj. Prepričan sem, da bi poleg stojnic z lokal
nimi vinarji ob njih nujno morali biti tudi vsi proi
zvajalci sira. Vino in sir gresta že od nekdaj z roko 
v roki. Dodati pa je potrebno še enostavno lokalno 
kulinariko, ki se jo da izpeljati in vpeti v zgodbo

preko različnih društev, ki bi lahko ponudili na 
stojnicah v kotličku kuhano polento z ocvirki, 
žgance, kislo zelje s klobaso.../ / ... in tako bi - ob 
enostavni lokalni kulinariki - ponovno začeli pisa
ti vzpon trebanjskega koša.

Omenjenega se pa pač ne da kupiti na stojnicah 
hitre prehrane in to je niša za gradnjo prepoznav
nosti. Torej, sedaj imamo vsaj za pokušino lokalne 
hrane in dovolj rujnega vinca. Za brezalkoholno 
pijačo pa imamo npr. dovolj jabolk in tak sok se 
lahko tudi ponudi. Ali ne? Pa tudi bezgovih grmov 
v občini ne manjka, kaj pa je s sokom, ki ga npr. 
hrvaška reklamira skoraj v vsakem lokalu? No, do 
Koša se da še kaj »zgruntati« in spraviti v promet, 
če drugega ne - je morda kje ob trgatvi bil narejen 
tudi grozdni sok, ki tudi dobro odžeja...

Pa da ne pozabimo na sladkosnede... Saj veste, 
tiste najmlajše (in malo starejše). Otroci so že pre
govorno najboljše stranke. Gospodinje iz občine 
Trebnje veljajo za izredne mojstrice izdelovanja 
najbolj slastnih peciv. Združujejo se v društvih 
kmečkih žena in nekatere videvamo tudi na kmeč
ki tržnici. Torej, je le eno samo vprašanje - kako 
to spraviti v ponudbo na Trebanjskem košu? Nič 
lažjega, ponuditi jim mesto za sodelovanje ob tej 
najdaljši mizi.

Pa resnično, ne mi zamerit, ker vam v tem tre
nutku ne znam čisto točno povedat, koliko dolga 
bi ta miza bila. Vzemite to kot prednost, saj jo z 
nekim pametnim zlaganjem lahko vsako leto dalj
šamo in rušimo lastne rekorde ter tako soustvar
jamo in gradimo zgodbo, ki bi nam pomagala pri 
prepoznavnosti koša.

SR NADAI.IIIIK

(Če ste zamudili 1. del kolumne, ga lahko kadarkoli preberete na 
www.cajtng.com!)

TAMARA4
KOZMETIČNI SALON TAMARA 

RIMSKA CESTA 7, TREBNJE 
Tel: 070-751-171 

FB: Kozmetični salonTamara

NUDIMO VAM NASLEDNJE STORITVE:
- nega obraza (vlažilna, anti age, akne)
- specialni tretmaji (diamantni piling, 
ultrazvočna nega, galvanski tok)

Diamantni piling (na sliki) je najnovejša 
pridobitev našega salona, trenutno pa tudi 

najbolj popularen pomlajevalni Vetrna na svetu!

- masaža
- depilacija
- klasična in medicinska pedikura
- klasična manikura
- geliranje in podaljševanje nohtov
- ličenje za posebne priložnosti
- oblikovanje in barvanje obrvi 
-DARILNI BONI

Se priporočamo!

Zgodovina slovenskega naroda je prepre
dena z mnogimi težkimi preizkušnjami, žal 
tudi z uničujočimi vojnami, ki so za sabo 
vedno puščale veliko trpljenja in na tisoče 
padlih slovenskih fantov in mož. Del tega 
žalostnega dogajanja smo spoznali tudi 
udeleženci celodnevnega izleta Območne
ga združenja veteranov vojne za Slovenijo 
Trebnje, saj nas je pot v soboto, 26.10. 
2013 popeljala proti Krasu in Italiji. V kra
je, ki so tesno povezani s 1. in 2. sv. vojno.

Tipično kraško vasico Tomaj, kamor smo pri
speli ob svitanju dneva, je z izredno ustvarjalnim 
delom v svojem sicer kratkem življenju zazna
moval slovenski pesnik Srečko Kosovel. Bogato 
zapuščino njegovih pesniških zbirk in življensko 
pot celotne družine Kosovel nam je ob grobnici in 
v družinski hiši predstavila dolgoletna oskrbnica

ga. Dragica Sosič.

Udobna vožnja z 
avtobusom zaradi me
glenega jesenskega vre
mena ni ponudila ravno 
najboljšega pogleda na 
ostanke frontnih linij 
iz 1. svetovne vojne in 
na razgibano hribovito 
pokrajino, v kateri so se, 
odete z neštetimi živo
pisnimi barvami listja, 
ponujale od pobranega 
grozdja osamele trte iz 
številnih vinogradov.
Pogled na mogočen spomenik s kostnico žrtvam 
1. svetovne vojne v Sredipolju (Redipuglia) na 
italijanski strani, ki se dviga nad mestom, nas je 
v trenutku predramil. Podatek, da je tukaj poko
panih več kot 100.000 italijanskih vojakov, pa
dlih v 1. svetovni vojni na bojiščih Soške fronte 
in Doberdoba, je zares grozljiv. O nečloveških 
razmerah v strelskih jarkih priča tudi tamkajšnji 
vojaški muzej.

Pot skozi številne obmejne kraje, v katerih ži
vijo zamejski Slovenci, nas je pripeljala v prijazno 
vasico Sela na Krasu, kjer smo se na turistični 
kmetiji okrepčali z dobrotami iz kraške kuhinje. 
Pravo presenečenje ob uživanju jedi pa je bil za 
vse prihod župana občine Komen g. Danijela Bo
žiča, ki se je prijazno odzval povabilu predsedni
ka OZVVS Trebnje Mira Resnika, da se sreča in 
na kratko druži s trebanjskimi veterani.

Tragična »znamenitost« gručastega naselja 
Gorjansko je največje pokopališče padlih av- 
stro-ogrskih vojakov s Soške fronte na slovenskih 
tleh in med več kot 10.000 pokopanimi so tudi 
številni grobovi s slovenskimi imeni. Ob prižgani 
sveči in položenim šopkom trebanjskih veteranov 
v spomin padlim, je dogodke na tem prostoru v

letih 1915-1917 kot velik poznavalec zgodovine 
zelo natančno opisal kar sam župan g. Božič.

Bazovica simbolizira boj naših rojakov proti fa
šizmu in v spomin štirim ustreljenim Tigrovcem 
smo pri spominskem obeležju z njihovimi vklesa
nimi imeni veterani prižgali svečo in položili cve
tje. Ob tem nam je g. Vojko, domačin in zavedni 
Slovenec, čustveno izpovedal življenjsko usodo 
bazoviških junakov, ki še danes predstavljalo 
nezlomljiv odpor slovenskega naroda in trajno 
obsodbo nasilja.

Zadnji postanek sobotnega »potepanja« je 
bil v pristaniškem mestu Trst z mogočnimi trgi, 
cerkvami in tudi žalostnim spominom na srhlji
vo stavbo Rižarne, ki je v času 2. svetovne vojne 
»služila« kot zapor za množično pobijanje tal
cev, političnih zapornikov in Židov. Nečloveško 
ravnanje z jetniki in grozljive življenjske razmere 
v teh prostorih nazorno prikazuje urejena muzej
ska soba.

Po ogledu izjemno lepega starega dela Trsta, ki 
je žarel v svetlobi neštetih prižganih luči, je čas 
odhoda iz nekoč slovenskega mesta prišel kar 
prehitro. V objemu trdne teme smo ga zapustili 
in se v pozni večerni uri srečno vrnili na svoje
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Mirna, 30.10. 2013 - Konec oktobra so si - 
na pobudo Rudija Žiberta in organizatorja 
Dušana Zakrajška - bivši sodelavci bivše 
tovarne šivalnih strojev Mirna ogledali 
zbirko starih šivalnih strojev. Družina 
Babič iz Križnega vrha, občina Sloven
ska Bistrica, je na ogled postavila zbirko 
industrijskih, čevljarskih in tudi pletilnih 
strojev za domačo uporabo, njihova zbirka 
pa je plod večletnega zbiranja.

Gostiteljica jih je popeljala skozi zbirko ter med 
drugim povedala, da so bili nekateri eksponati ob 
prihodu v zelo slabem stanju. Po skrbnem čišče
nju, peskanju, barvanju in poliranju so le-ti dobili 
novo podobo in s tem tudi mesto v njihovi zbirki. 
Vsak stroj je opremljen z vsemi potrebnimi podat
ki - od tega, katere vrste je, kdaj je bil izdelan ter 
kje so ga dobili. Z vsakim od njih pa je še mogoče 
šivati.

sponata v zbirki sta Howe iz okoli leta 1860 ter 
Grover&Baker iz leta 1864. Včasih je bil šivalni

Eksponate, katerih je že preko 300, imajo raz
stavljene v petih prostorih. Gre za 75 različnih 
proizvajalcev [Singer, Pfaff, Gritzner, Howe, Kai
ser, Nauman, Rast Gaser, Bagat, Chepel, Ivan Jax, 
Adler...) nekaj pa je tudi slovenskih in sicer Fran
ca Negra, Ivana Jaxa in tudi Mirne. Najstarejša ek-

stroj vreden celo premoženje, dandanes pa žal iz
gublja na svoji vrednosti.

Po mnenju Pokrajinskega in Tehniškega muzeja 
Slovenije je Babičev muzej šivalnih strojev v slo
venskem prostoru resnično edinstven in vreden 

ogleda. Za dolgoletno priza
devanje pri ohranjanju teh
niške kulturne dediščine so 
prejeli Častno Valvazorjevo 
priznanje.

Vsi obiskovalci so bili nad 
zbirko izredno navdušeni 
in presenečeni, kajti v tem 
muzeju je veliko vztrajno
sti in požrtvovalnosti. Rudi 
Žibert, nekdanji direktor 
tovarne šivalnih strojev na 
Mirni, je družini Babič česti
tal za čudovito zbirko in jim 
poklonil knjigo o šivalnih 
strojih na Mirni. Babičevi 
so se obiska in darila zelo 

razveselili, veseli pa so bili tudi bivši sodelavci to
varne šivalnih strojev Mirna, ker so se po dolgih 
letih spet srečali in obujali spomine na tiste davne 
lepe čase, ko so še delali v takratni zelo uspešni

Ib&EOE) niroeMiga

v Litiji je od 14. do 27.10.2013 
potekalo 5. odprto prvenstvo 
upokojenk in upokojencev v ke
gljanju. Tekmovanja so se ude
ležili kegljači iz vse Slovenije, 
trebanjske barve pa so zastopa
le tri kegljačice in kegljač.

V konkurenci upokojenk je tekmova
lo 17 kegljačic, med njimi tudi tri naše. 
Jelka Oven je zasedla 13. mesto, Milena 
Veber Jarc tretjega, Rozi Flisar (na sli
ki) pa je bila z naskokom boljša od vseh.

V moški konkurenci je nastopilo 43 
kegljačev, trebanjske barve pa je zasto
pal le trener trebanjskih kegljačic (mo
ške ekipe KK Trebnje nima) Niko Goleš. 
Povsem brez treningov je v zelo močni 
(tudi prvoligaški) konkurenci zasedel 
30. mesto. [EZl

Za Vasje dobro le najboljše!
Za vas organiziramo: 1 —
piknike, veselice. jgaaM
fantovščine, f*'

zabave za zaključene družbe,#..

Jure Pekolj s,p., TrebnJ^^

e
Gl_/\<5lvyXH(=7=?

OPTIKA

ČISTIMO
ZALOGE

na izbrane okvirje 
korekcijskih očal
Akcija velja do 30. 11.2013 oziroma do razprodaje 

zalog. Popusti različnih akcij se med seboj ne 
seštevajo.

Okulistični
pregledi

na zdravstveno 
kartico

Optika Glasmaher 

PE Novo mesto 

Kettejev drevored 32 

8000 Novo mesto

Optika Glasmaher 

PE Brežice 

Pleteršnikova 1 

8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-19

sob 9-13 sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

<=Ly\sivy\HGF3.c:oiv

Ljudska Optika Glasmaher, StuSek Dejan s.p., Pleteršnikova 1, 8250 Brežice



14
št. 180, november 2013 Q

Brane Praznik
brane.vikend@gmail.com Jfc*-j <

i^L '}
Upokojeni varnostno-obveščevalni 
častnik SV, novinar, slikar,

Morda se bodo zdele moje primerjave zaradi 
interesne diametralnosti čudne, žal pa so teme 
in vsebina sama po sebi, zaradi aktualnosti - po
membne. 1.000 in en problem imamo v občini, ki 
ga ne znamo, ne zmoremo ali nočemo razrešiti, 
predvsem zato, ker se tisti, ki se ukvarjajo z na
šimi skupnimi zadevami obnašajo kot amaterji, 
čeravno so profesionalci.

Vzemimo za primer gradnjo trase optičnega 
omrežja na območju občine. Zadeva je bila dogo
vorjena in »požegnana« že junija 2011. Pravza
prav se moramo spomniti tudi obljub, ki so bile 
dane septembra tistega leta in objavljene na sple
tnih straneh občine. Od trenutka, ko naj bi začeli z 
gradnjo in polaganjem optičnega kabla, bi ga v 18 
mesecih tudi dokončali. Rok za izvedbo projekta 
pa je pravzaprav začel teči že od podpisa pogodbe 
o sofinanciranju na pristojnem ministrstvu, torej 
je začel teči s 1. 6. 2011 in se je iztekel konec leta 
2012. Pa pustimo »umazane podrobnosti«.

V zaglavju Cajtnga lepo piše, da smo v mesecu 
novembru leta 2013. Halo, občina, kaj je sedaj s 
tem kablom? Lahko kdo pojasni? Ehoooj? Ne, ni 
ga!

Kako malo si občinsko vodstvo prizadeva, da bi 
voz porinili naprej, kaže občinska spletna stran, ki 
obravnava to temo, in je doživela zadnje spreme
njena 28. maja lanskega leta! Pred skoraj letom 
in pol? In, če kličete na občino, če kaj vedo kaj 
je sedaj z optičnim kablom - ste zadeli - z brco 
v temo!

Izgovarjanje, da je za to ali ono, kar se dogaja 
na našem, občinskem prostoru, pristojno ministr
stvo ali nek - »v vesolje« oddaljen upravni organ 
je - larifari.

Po kuloarjih se je dalo izvedeti, da GVO, ki je do
bil graditeljski posel na razpisu, sedaj dela mor
da s četrtinsko močjo, ker so bojda dobili posel v 
Nemčiji, kamor so prestavili svoje zmogljivosti. 
Zdaj nekaj suženjsko mečkajo njihovi pod-podi- 
zvajalci... Kaže seveda na več kot 100 odstotno za
mudo, saj je treba zgraditi še številne razvode do 
posameznih upravičenih gospodinjstev, upihniti v 
cevi na stotine kilometrov optičnega kabla...

Tu se seveda vidi vsa usranost sistema, od ob
čine, poslancev, ki zastopajo občinske interese in 
seveda do ničevosti ministrstva, ki je za to pristoj
no. Vsi so plačani! Amaterski profesionalci. Sto- 
procentni diletantje!

Na drugi strani smo lahko pretekli mesec spre
mljali nekaj dosežkov, ki so bili profesionalno 
izpeljani z amaterji. Najprej gre omeniti festival 
Marmelada, ki se je zgodil v Šentrupertu in ima 
- zanesljivo pa bo še imel - odmeven vsesloven
ski pečat in prihodnost. Tam se ni nihče spraševal 
od kod je kdo, o vlogah posameznikov, ampak je 
bilo najpomembneje, da so stvari tekle, in da je 
vsak, ki je sprejel kakršnokoli vlogo, le-to tudi do 
konca in z vso odgovornostjo izpeljal. Nobenega 
izgovarjanja kot je 'ne vem' nisem odgovoren, 
bomo počakali, da se nekdo vrne; dopusti so... In 
nihče za uresničitev ideje festivala Marmelade ni 
bil plačan!

In če se dotaknemo še projekta Simbioza, v ka
terem mlajši poučujejo starejše o skrivnostih rabe 
računalnika. Letos so to nalogo sprejeli trebanjski

Na tekmi mladinske rokometne lige v 
Trebnjem je domači rokometaš, potem 
ko je celjskega vratarja zadel v glavo, sam 
ustavil igro, se mu opravičil in iz ugodnega 
položaja ni streljal na gol.

Sredi oktobra je na tekmi 3. kroga mladinske 
rokometne lige med domačim Trimom in Celjem 
Pivovarno Laško Trebanjec Rok Skol izvajal se
demmetrovko in celjskega vratarja Andraža Oštir

ja zadel v glavo oziroma obraz. Žogo je nato na 
šestmetrski črti ujel in bi jo lahko poslal v mrežo, 
a si je premislil, se ustavil, se raje opravičil celj
skemu vratarju ter se odpovedal strelu.

Hvalevredna poteza, vredna posnemanja, ki do
biva še posebno vrednost s tem, da je dokumenti
rana z videom, ki si ga lahko ogledate na Siol.net. 
Na koncu so slavili Trebanjci s 23:20.

AVTOR: I.OIZK ORČMAN. SIOLNET

(Hi Momj]®
V sredo, 9.10.2013, so se v Slovenj Gradcu 
za naslove ekipnih državnih prvakov 
osnovnih šol merili učenci in učenke.

Na zelo dobro izpeljanem tekmovanju pod 
vodstvom Druge OŠ v Slovenj Gradcu so se na
slova veselil učenci iz OŠ Grm in učenke iz OŠ 
Šentjernej. Pri učencih so se na prva tri mesta 
uvrstile dolenjske šole. S tremi posamičnimi 
zmagami je bila najboljša ekipa iz OŠ Grm, na 
odlično drugo mesto pa so se pod mentorstvom 
Alojza Radija in Mira Brezovarja uvrstili učen
ci iz OŠ Trebnje, le deset točk pa so za njimi zao

stali učenci iz OŠ Šentjernej. Najboljši posamični 
rezultat je v disciplini 300 m s časom 38,16 in 
1.242 točkami dosegel trebanjski vsestranski 
športnik Marko Kotar. Pohvaliti pa je potrebno 
tudi vse ostale tekmovalce, saj so vsi izboljšali 
rezultate s področnega prvenstva.

So se pa tudi učenke pod mentorstvom Darje 
Korelec in Sašota Kolarja uvrstile na odlično 8. 
mesto. Poudariti pa je potrebno, da se je tekmo
vanja udeležilo v predtekmovanju 140 osnovnih 
šol pri učencih in 135 osnovnih šol pri učenkah. 
V finale se je uvrstilo po dvanajst najboljših ekip 
iz Slovenije. fMBl

Vrstni red - učenci: 1. OŠ Grm; 15945 točk, 2. OŠ Trebnje; 
15499 točk, 3. OŠ Šentjernej; 15489 točk; Vrstni red - učen
ke: 1. OŠ Šentjernej; 15003,2. OŠ Grm; 14711,3. OŠ Sava Kla
dnika; 14179,8. OS Trebnje; 13766

osnovnošolci s štirimi odraslimi prostovoljci. Res 
ima velike zasluge za uspešno izveden projekt 
vodstvo osnovne šole, vendar brez profesional
nega pristopa mladenk in mladeničev, učencev 
osnovne šole, ne bi bilo tega rezultata. Bil pa je 
odličen, profesionalen! Ljudje, udeleženci, pa ve
seli kot harmonike.

Tudi tu ni bilo nobenega prelaganja odgovorno

sti drug na drugega. Vsak je bil takoj, ampak res 
takoj - pripravljen pojasniti starejšemu, razložiti 
zadevo, jo ponoviti ali ponavljati, dokler ni šlo.

Amaterji, ampak s profesionalnim odnosom.

Samo nekaj primerov je treba zapisati, da se 
razgali vsa nonšalanca (brezbrižnost) naše ama
terske profesionalne strukture...
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ŠENTRUPERT, 28. oktober 2013 - „Bilo je 
skrivnostno omamno, dišeče in slastno," 
o dogajanju na Festivalu »MARMELADA 
2013« pravijo organizatorji iz društva 
D ROT, ki so skupaj s partnerji pripravili 
festival, ki je del obsežnega projekta Do
brote Dolenjske. Prvi slovenski kulinarični 
festival, na katerem je imela glavno besedo 
marmelada, je gostila Dežela kozolcev, prvi 
muzej na prostem s kozolci na svetu. Dogo
dek je po ocenah organizatorjev obiskalo 
več kot 1.500 obiskovalcev, ki so uživali v 
pestrem celodnevnem programu.

lačinkah s šestimi vrstami marmelad, s posebno 
naklonjenostjo in radovednostjo pa so se poslad
kali tudi s šmornom županov občin iz Mirnske 
doline - pekli so Anton Maver, Dušan Skerbiš 
in domači župan Rupert Gole z ekipami. Rupert 
Gole je ob tem poudaril sodelovanje županov, ki 
so si edini, da lahko Mirnska dolina v prihodnosti 
postane prepoznavna turistična destinacija in da 
bo takšnih skupnih akcij še več. Z dobrodelno ak
cijo so župani s prodajo »občinskega šmorna« zbi
rali sredstva za šolske malice in kosila, pri čemer 
so osnovno maso v šentrupertski Gostilni Jaklič 
županom in njihovim ekipam podarili.

»Dogajanje je bilo res pestro. Pred
vsem z izjemno bogatim, tudi krea
tivnim kulinaričnim spremljevalnim 
programom pa smo poskrbeli, da so 
radovednost in lakoto lahko potešili 
prav vsi. Najslajšemu dogodku leta 
je bilo naklonjeno tudi vreme. Sicer 
pa se že veselimo prihodnjega festi
vala, ko pričakujemo v prvem delu še 
več vzorcev marmelad - tudi tistih, 
ki so jih mojstri in mojstrice prav
kar skuhali in jih bodo prihranili do 
poletja, ko jih bodo lahko oddali na 
ocenjevanje«, po zaključku Festivala 
»MARMELADA 2013« pravi vodja 
festivala Alja Rabzelj, sicer članica 
društva D ROT.

Ta je prepletal in povezal z marmelado krea
tivno kulinariko, glasbo, film, petje in ples, stro
kovna predavanja, degustacije, razstave, otroško 
ustvarjanje in likovno umetnost. Obiskovalci so 
med drugim lahko poskusili vse vzorce marme
lad z ocenjevanja, uživali v kulinaričnih dobrotah 
chefov gostiln Rakar, Javornik in Repovž ter pa-

Dana
industrijska prodajalna 

Andrej Jamšek s.p. 
Glavna c. 37, Mirna

• pijače II. kvalitete občutno cenejše '
• popust pri nakupu večjih količin
• vode z okusi zelo ugodno

Tel: 07/34-34-290,041/844-488; pon - pet 7-1811, sob 7-13h

Na festivalu so razglasili rezultate 
letošnjega ocenjevanja. Tričlanska strokovna ko
misija pod vodstvom dr. Tomaža Požrla je ocenila 
87 vzorcev (med 32 različnimi vrstami marmelad 
je bilo največ, kar 27 vzorcev slivove) in glede na 
dobljeno število točk podelila 18 bronastih, 27

srebrnih in 28 zlatih priznanj. Osem marmelad je 
osvojilo vseh možnih 20 točk - med drugim marme
lada iz bezgovega cvetja, refoškov žele, marmelada 
iz bele brajde in domač hruškov džem. V treh ali šti
rih letih, ko bo sadovnjak starih sadnih sort v Deželi 
kozolcev obrodil, pa bo na festivalu z marmelado 
pod lastno blagovno znamko sodelovala tudi Deže
la kozolcev, je dejala direktorica Urša Repše. (EK}

©
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Predstavnikom strank (po abe
cednem redu) DROT (Davidu 
Klariču), DSD (Gregorju Ka
planu), LDS (Branku Veseliču), 
NSI (Francu Kozlevčarju), ROM 
(Matiji Hočevarju), SD (Marku 
Grandovcu), SDS (Nadi Pepel- 
nak), SLS (Jožetu Korbarju) 
in TRS (Gorazdu Marinčku) 
smo zastavili vprašanje - kaj 
je po Vašem mnenju največja 
neizkoriščena prednost občine 
Trebnje in kako jo izkoristi
ti? Odgovore (omejili smo jih 
na 2.000 znakov) objavljamo 
po vrstnem redu, kot smo jih 
prejemali.

David Klarič, DROT: V DROT 
vprašanje razumemo kot - kaj je mo
žno izboljšati oziroma katere predno
sti izkoristiti, da bomo boljše živeli. 
Svet je konkurenčen, globalizacija je 
naš vsakdan. Vprašati se je potrebno, 
kaj imamo, ostali pa ne. Kaj znamo, 
ostali pa ne. Poiskati je treba naše 
konkurenčne prednosti, in sicer v da
nih okoliščinah, ki jih postavlja drža
va z regulativo na različnih področjih 
npr. davčnem, socialnem, gospodar
skem, okoljskem itd.

Prva prednost naše občine je vse
kakor lega naše občine in avtocestna 
povezava, ki zagotavlja odlične pogo
je za logistiko. Občina Trebnje je blizu 
dveh najmočnejših gospodarskih in

dovi in polji. Kot tretje se postavlja 
vprašanje znanj, ki jih imamo. Katera 
so to znanja. Poglejmo, kdo je v go
spodarstvu uspešen v teh težkih raz
merah. Tako, kot obstajajo subvencije 
za kmetijstvo, je potrebno zagotoviti 
tudi subvencije gospodarskim subjek
tom, ampak tistim, ki so uspešni in 
lahko rastejo ter zaposlujejo. Verjetno 
lahko vključimo tudi turizem (lovski, 
rekreativni, vinogradniški ipd.), ki pa 
mora imeti turistične destinacije v 
paketu skupaj s sosednjimi občinami 
oziroma regijami.

Gregor Kaplan, DSD: Brez dvo
ma je to energija in surovine za nje
no proizvodnjo. Tu smo povsem bosi 
in goli. Energijo v obliki električne 
energije in toplote je moč pridobivat 
na različne načine. Temeniška dolina 
očitno sezonskega obilja vode ne zna 
izkoristiti. Mline in mlinska kolesa 
so drugje zamenjali z električnimi 
turbinami oz. hidroelektrarnami, pri 
nas pač ne. Kot spremljevalni paket 
tega, pa se pojavljajo elementi, kot so 
zadrževalniki vode in akumulacijska 
jezera, ki so primerni za namakanje 
rastlinjakov, poljščin, sadovnjakov, 
zelenjave, gojenje rib in drsališč v 
mrzlih zimah. Glede energije in nje
nega pridobivanja pa je odprta vsaj 
še možnost koriščenja biomase. Pri 
zaraščanju, ki smo ga priča v občini, 
in izgubah, kjer vsako leto v naših 
gozdovih zgnije na tisoče kubičnih

upravnih mest Novo mesto in Ljublja
na. Ta lega in povezava nam omo
gočata, da je v naši občini relativno 
nizka brezposelnost, saj lahko službo 
iščemo v domačem kraju ali naši bli
žnji okolici. Lahko pogledamo še šir
še, če gledamo področje Alpe Adria, v 
rangu 500 kilometrov. Kakšna mesta 
in področja so blizu nas. Prizadevati 
bi se morali, da privabimo ti. green 
field investitorje. Ti investitorji zgra
dijo tovarno, ne kupujejo in proda
jajo podjetja, ne grejo se finančnih 
produktov, ampak ustvarjajo dodano 
vrednost, naredijo izdelek oziroma 
opravijo storitev. Takšnim investitor
jem je potrebno ponuditi komunalno 
opremljeno zemljišče, po možnosti z 
zavezo po zaposlovanju. Kot drugo, 
če se ozremo po naši okolici, vidimo, 
da imamo gozdove, polja, kmetije. 
Torej, ni nam potrebno gledati daleč 
naokrog (Šentrupert, Avstrija), da vi
dimo, kaj je potrebno storiti, da bomo 
izboljšali gospodarjenje z našimi goz-

metrov lesa, je očitno zdrava kmečka 
pamet obupala. Če se biomasa v cen
tralni kotlovnici pretvori v toploto, se 
s tovrstno energijo lahko počne mar
sikaj. Pa ne le samo ogrevanje različ
nih enot. Nujno je razmišljati korak 
naprej, kako iz te energije ustvariti 
še končne produkte, ki dosegajo višjo 
dodano vrednost, torej še eno stopnjo 
več - dodati možnost, da se številni € 
najprej zavrtijo po denarnicah obča
nov in v lokalnem gospodarstvu ter 
šele nato zapustijo občino. S sinergij- 
skim učinkom proizvodnje elektrike 
in toplote ter zbiranjem in uporabo 
surovin za pridobivanje, ter dejstvom, 
da smo si zagotovili dovolj vode, lahko 
vse skupaj pretvorimo v proizvodnjo 
hrane. S tem bi namreč, glede na lego, 
zlahka oskrbovali tako novomeški ba
zen, kot tudi ljubljansko kotlino.

To pa še ni konec ideje o energij
skem preporodu v naši občini. Z odpr
tjem navedenih možnosti se odpirajo 
številna delovna mesta za že obstoje-

Mizarstvo Kotar
Kotar Janez s.p., Šentrupert 24a, Šentrupert; 041843 365 

07/30 40 387; www.mizarstvokotar.si; info@mizarstvokotar.si

PO NAROČILU VAM IZDELAMO;
kuhinje, dnevne sobe, otroške sobe, spalnice, 
vgradne omare, pisarne, vrata,...

če gospodarske subjekte v občini, kot 
tudi nastanek novih, ki bi se smiselno 
vključili v različnih fazah pridobiva
nja, trženja in koriščenja energije. 
Tu je priložnost za mlade in tiste iz 
kategorije težje zaposljivih, saj bi za 
zagon ideje potrebe narekovale prav 
ljudi v teh kategorijah. Mladi z novimi 
pristopi in rešitvami pri načrtovanju, 
zbiranju sredstev, zagonu podjetij in 
na drugi strani težje zaposljivi pri kla
sičnih delih, tako izgradnje objektov, 
kot tudi samem temeljnem delovanju

posameznih novih gospodarskih su
bjektov, v proizvodnji hrane, vzdrže
vanju energijskih obratov, zagotavlja
nju in distribuciji surovine ter gojenju 
posameznih kultur v nadaljnjih fazah 
eksploatacije energijske platforme in 
spremljevalnih možnostih. To ni ne 
kvantna, ne jedrska fizika, a ker od
govornim že 7 let ni zasvetila žarnica, 
bo to še en popoln energijski mrk za 
nas iz občine Trebnje, razen, če prav 
ti, bralec oz. bralka, ne boš prižgal/a 
možnosti za drugačen pristop, mo

ZAHVALA

vsem, ki ste nam v teh žalostnih trenutkih stali ob strani ter 
se skupaj z nami poslovili od naše drage žene, mame in 

babice

MARIJE UMEK

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo za vse lepe 
besede, izraženo podporo, darovano cvetje in sveče. 

Posebna zahvala gre zdravnikom in osebju 
transplantacijskega oddelka UKC Ljubljana, sorodnikom, 

prijateljem in sosedom, zaposlenim in poslovnim 
partnerjem podjetij Uprom d.o.o. in Bartog d.o.o. ter 

Caravaning Clubu Slovenije.
Zahvaljujemo se tudi govorcem, pogrebni službi Novak in 

župniku za opravljen obred.

Družina Umek
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PESKOKOP
(večje stranke, ki nam zaupajo) 
-GPI TEHNIKA NM (gradnje)
- GIRO d.o.o. (gradnje)
-GBVd.o.o. (betonarna)
-GMTONČI (gradnje)
-TINIGA (gradnje)
-KNO IVAN s.p. (gradnje) 
-VELBd.o.o. (gradnje) 
-GRADBENIŠTVO ZUPANČIČ (gradnje) 
-FLOPIN (gradnje)
-PINTAR JOŽE s.p. (prevozi) 
-KURENT STANE s.p. (prevozi)

"RSient
-VAPI (prevozi)
-MANAS d.o.o. (asfalterstvo) 
-KOŠIGd.o.0. (gradnje)
- DARS d.d. (gradnje)
-CEMENTNI IZDELKI PRAZNIK 
-CEMENTNI IZDELKI GOLOB
- CEMENTNI IZDELKI TEROPŠIČ....

PODJETJE GM KUSEU
Med drugim smo tudi največje podjetje za predelavo gradbenih 
odpadkov v Trebanjsko-mirnski dolini. Vse pripeljane odpadke 
zdrobimo v uporabno granulacijo. Pri tem izpihnemo 
nečistoče (plastika, les), magnet pa odstrani kovine. Izdamo vam 
tudi evidenčni list. katerega potrebujete pri inšpekcijskem 
nadzoru oz. pri pridobivanju uporabnega dovoljenja.

Poleg izvedbe vseh zemeljskih del izvajamo tudi rušitve objektov.

S svojo hitro odzivnostjo, kvaliteto, znanjem in dolgoletno tradicijo 
smo si pridobili zaupanje številnih strank po celotni dolenjski regiji.

(vege stranke, ki nam zaupajo)
- KAMNOSEŠTVO IKA UM d.0.0.. (masivni 

izdelki iz črnega kamna) 
-IZDELOVALCI KAMNITIH ŠKARP 

- KOTORI.
-BOTOKA.
-GASHI
-ŽOGAJ....

STROJI - TRANSPORT
-bagriflZkom-odlStdoUOt)
• kamioni (od 1m3 - 25m3)
- sejalnice-separacjje (5 kom)
- drobilci (3 kom)
■ prikolice za selitve strojev
- renting mini strojev (nakladalčki. 

bagerčki, demperčki)

Vfrjjaat ;•••■• '-‘.v

\ ' -X1 •
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Petra Škarja
petra.skarja@gmail.com

Avtorica knjige »Česar nas niso £ 
naučili v šolah«, iz Mokronoga

Mnogokrat slišim, da smo Slovenci hlapčevski na
rod. Niti ne vem ali si Slovenci to želijo slišati, so na 
to ponosni, ali je to zgolj tako vkoreninjeno v naših 
mislih, da smo v to 100% prepričani.

A meni ni všeč, da nas tako ocenjujejo zgolj na 
podlagi preteklosti pod tujo oblastjo.

Res je, mnogo lastnosti »hlapčevskega« naroda 
imamo še sedaj Slovenci kot narod, katere nas ome
jujejo. Prav zato je prvi korak, da se tega znebimo, 
da pozabimo na stereotipno prepričanje, da SMO 
HLAPCI. Ne, nismo. Nismo več. Smo narod z izje
mnimi dosežki na področju športa, gospodarstva, 
imamo izjemne ljudi in svetovno znane dosežke. Ker 
smo tako prepričani v to majhnost v negativnem po
menu besede in v to hlapčevstvo, niti ne zaznamo 
vseh teh uspehov.

Veste, da se na Ameriških univerzah študentje 
podjetništva učijo poslovnega modela, katerega je 
razvil naš človek, Slovenec - Sandi Češko? A veste, da 
je Ivo Boscarol s podjetjem Pipistrel prejel svetovno 
znano častno nagrado 'Nasa Green Flight Challenge' 
že trikrat zapored? A veste, da je nekaj Slovencev v 
Guinnessovi knjigi rekordov in sem prepričana, da 
mnogi izmed vas ne znate našteti niti treh? A veste, 
da smo pri vsakih olimpijskih igrah Slovenci med 
prvimi v številu medalij glede na število prebival
cev? A veste, da je Slovenec Japec Jakopin in podjetje 
Seaway prejelo prestižno ameriško nagrado za naj
boljšo inovacijo na področju jadrnic? Te dosežke bi 
lahko naštevala še in še. Najbolj ganljivo je dejstvo, 
da večina Slovencev ne ve niti za 2 taki nagradi...

In ne nazadnje - kdor veliko potuje po svetu, se 
bo zagotovo strinja z mano - a veste, kako je Slove
nija čudovita? Imamo čudovito naravo, na majhnem 
kotičku sveta imamo gore, morje, zelenje, gozdove, 
jame ... Slovenija je čista, urejena. Ljudje imajo stre
ho nad glavo, hrano in toplino. V Mehiki so mi rekli, 
da je naša največja dragocenost pitna voda, katera 
nam je samoumevna, a za mnoge kraje sveta NI.

Ljubim našo državo Slovenijo. Več ko potujem, 
več krajev sveta ko obiščem, bolj sem zaljubljena v 
Slovenijo.

Zato sem prepričana, da miselnost Slovencev v 
povprečju dela krivico naši čudoviti državi. In pro
sim ne začnite se spet takoj opirati na politiko in 
»krivice, ki se dogajajo«. Veste kaj - še v vsaki državi 
sveta so se pritoževali čez politiko. Še v vsaki drža
vi sveta, si želijo izboljšav in sprememb. Tudi nič ni 
narobe s tem, da si želimo izboljšav in sprememb. To 
je čudovito. A svet bi bil lepši, če bi se vsakdo izmed 
nas vsak enkrat v dnevu ustavil in bil za spremembo 
HVALEŽEN za to, kar pa ima, kar mu daje država, kar 
mu daje narava, kaj mu dajejo lastne sposobnosti in 
DNK. Iz hvaležnosti se ustvarja energija, ki nam daje 
moči, da se pomaknemo naprej.

Dovolj je ljudi, ki se pritožujejo čez državo in 
čez vsakogar okoli sebe. Premalo je ljudi, ki znajo 
ustvarjati dodano vrednost državi, skupnosti in sebi. 
Preveč je ljudi, ki samo stokajo in govorijo o težavah. 
Premalo je ljudi, ki iščejo rešitve in cenijo dajo. Pre
več je ljudi, ki cenijo zgolj pridnost. Premalo je ljudi, 
ki cenijo tudi kreativnost in rezultate.

In ta miselnost nas povezuje s hlapčevstvom. Slo
venci smo nekoč bili hlapci. Tega ni več. Na žalost 
nam le miselnost ostaja. Bojimo se ljudi, kateri so 
uspešni, »saj nas bodo zapustili v tej bedi«. Bojimo 
se ljudi, ki so nasmejani in drugačni. Bojimo se dru
gače mislečih.

skromnem 6. mestu v l.EMigi 

vrO • • . ^ :
Trebanjke pred tekmo v Novi Gorici, z leve Milena Veber Jarc, 
Nika'Radelj, Silva Zupančič, Katja Šribaiv-Slavica Hribšek, Roz

Za trebanjskimi kegljačicami, ki so lani izpadle iz l.A lige v kegljanju, je tretjina sezone 
2013/2014. Glede na to, da so še lani igrale v najelitnejši ligi, igralke pa so ostale iste, bi 
bilo pričakovati, da bodo naše kegljačice letos krojile sam vrh lestvice (nenazadnje je boj 
za naslov prvaka napovedal tudi njihov trener Niko Goleš), a temu ni tako. Po šestih krogih 
zasedajo šele 6. mesto.

Že od samega začetka sezone igrajo trebanjske 
kegljačice po sistemu toplo / hladno. Ali drugače 
- doma zmagujejo, v gosteh ostajajo praznih 
rok. Da bodo doma težko oddajale točke, je bilo 
slutiti že po prvih treningih in to se je izkazalo 
za resnično. Na odličnem »domačem« kegljišču v 
novomeškem Portovalu so naše kegljačice prema
gale Impol (1. krog), Dravo (3. krog) in Radensko 
(5. krog), vmes pa so izgubljale v gostujočih tek
mah, proti Šoštanju (2. krog), Gorici (4. krog) in 
MasTechu (6. krog).

Šest osvojenih točk po šestih krogih je žal pre
malo za sam vrh, edina tolažba je, da kiksajo tudi 
druge ekipe. Trebanjske kegljačice, ki trenutno 
držijo 6. mesto, tako za vodilno četvorko (Raden
ska, Mas Tech, Miklavž in Gorica) zaostajajo le za 
dve točki, a bo potrebno v nadaljevanju za napre
dovanje po lestvici zmagati tudi kakšno tekmo v 
gosteh. Ob domačih zmagah, seveda...

»Nisem razočaran nad igro 
svojih varovank, saj uvrstitev na 
lestvici in rezultat ne povesta ve
dno vsega. Veliko bolj pomembna 

KBuHl mi je naša igra, ki ni slaba. Na 
gostovanju v Šoštanju nam je 

M nJa^° zmanjkalo športne sreče, 
Črnomaljke pa tudi niso bile na- 

premagljive. Edino Goričanke so nas res nadigrale. 
Dejansko bi lahko bili tudi na prvem mestu, smo pa

šele na šestem. A nimamo kaj, štejejo le točke. V pri
hodnje pričakujem na še boljše predstave, vsekakor 
pa tudi, da boginja Fortuna kdaj sede tudi na našo 
stran«, je povedal trener KK Trebnje Niko Goleš, 
ki v nadaljevanju sezone računa tudi na naši mladi 
kegljačici Nastjo Kastelic in Jasmino Mišič.

Prvi izveš novico, 
če nam slediš na .

buuitber#
(SdGajtngTrebnje

Bomo dobili prvo reprezentantko?

Omenimo, da je naša ta hip najboljša kegljači- 
ca Nika Radelj do sedaj dobila prav vse dvoboje, 
torej je v šestih krogih premagala prav vse svoje 
nasprotnice, s čimer se je že znašla na širšem iz
boru kandidatk za slovensko reprezentanco 
za SP 2014. Bomo dočakali prvo kegljaško repre
zentantko iz Trebnjega?

Do konca jesenskega dela čakajo naše keglja
čice še tri tekme in sicer 9. 11. doma (v Novem 
mestu) proti Izoli, nato še ena domača tekma pro
ti Celju II. (16. 11.), za konec jesenskega dela pa 
gostovanje proti Miklavžu (23.11.). UK)

Trgovina z lesnimi 
proizvodiin materiali

Janez Potokar s.p.. Mirna. 011381003

PRODAJA in DOSTAVA vseh vrst LESNIH in ostalih MATERIALOV
MATERIALI:
- iven'ce vseh vrst
- iverali raznobarvni
- lesoniti 
-lesomali
- vezane ploiie
- furnir
- robni trakovi
-LS6 ploiie (podni. stene)
- mediapani
- laki - barve lenner

STORITVE:
- oblafenje kombijev in 

prikolic z vezano ploiio
- izdelava pohiitva po meri
- selitve
- prevozi
- izdelava drobnih 

pohiitvenih elementov
- popravilo starega pohitiva 
-razrez materialov
- robljenje
-izdelava vseh vrst polic
- menjava pantov 
-menjava vrat pri kuhinjah
- menjava rofajev

KONSTRUKCIJSKA PLOŠČI 
LSB-P5CE v ’

- DimenzOe ploii: 2500 x 1250.2500 x 625mm S 
-Debeline: 12.15.18.22mm

V0D00DP0RNE VEZANE PLOŠČE ti
- DimenzOe ploif: 2500 x 1250. (3000 x ISOOmm - po naroiilu) 
-Debeline: 9.12.15.18.21.28.22.30.35mm

Možen razrez vezanih plolt po elementih!

KAKOVOSTNE STORITVE, UGODNE (ENE, BREZPLAČNA DOSTAVA
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MIZARSTVO & TAPETNIŠTVO

MIZARSTVO

Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ul. 31, Trebnje
- MIZARSTVO: 041966 661 
■TAPETNIŠTVO: 031882 686

www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

NOVO: NAREDITE Sl SAMI IN PRIHRANITE ...

CNC RAZREZ IN RQBUENJE
(po skici izrišemo, razrežemo in robimo)

ŽELEZNINA KRPAN MIRNA
Cesta na gradeč 4, tel.št. 07/3434 800

Vabljeni!
Ob nakupu bele tehnike in malih gospodinjskih aparatov 

kupcu pripada 10% gotovinski popust, 
ob nakupu izbranih izdelkov za gospodinjstvo 

pripada 15% popust.
Akcija traja od 28.10 do 20.11.2013.

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041631984,031860 744 
www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal

f ^

''TJ

MONT

Anni-M
Anica Makše s.p.

Gubčeva cesta 39a, Trebnje i \\ 
Telefon: 031-797-396 \ \

3
7-f/?

NUDIMO VAM: Pos^CD/v/s>vo
- krajšanje hlač, kril, oblek...
- menjava zadrg
- ožanje, širjenje oblačil
- šivanje po meri za ženske 
-ter še in še...

V decembru nudimo
5% Miklavžev popust

POSREDNIŠTVO ZA:

TAR Vi ni bV

Me-plast KOZINA (velika izbira sukancev, volne za pletenje 

in vse za ročna dela, kleklanje, gobelini)

Pri nakupu artiklov vas čaka DARILO!
(nad 15C)
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Društvo za zaščito živali Animal Angels je v 
soboto, 19.10.2013 v trebanjskem parku v 
sklopu trebanjske tržnice na svoji stojnici 
zbiralo sredstva za brezdomne živali.

Obiskovalcem so ponujali kavo in čaj, le-ti pa 
so lahko ob nakupu prispevali svojo donacijo. Na 
koncu so prostovoljke za pomoč živalim zbrale 
kar 95€, denar pa se bo porabil za kritje stroškov 
zdravljenja, sterilizacij in hrane za nikogaršnje 
živali.

»Moram priznati, da sem pričakovala 20€, mor
da največ 40, kajti zavedam se, da ljudje nimajo 
zase, kaj šele za živali, ki so po ljudskem prepri
čanju šele na drugem mestu, ponekod pa niti na 
tem ne. Obiskovalci tržnice so se prijazno odzvali 
našemu dobrodelnemu povabilu na kavo ali čaj in z 
nami tudi pokramljali o problematiki na področju 
varstva živali. Z izkupičkom smo res več kot zado
voljni. Glede na to, da ena sterilizacija in čipiranje 
staneta okoli 150€, bo potrebno izvesti še več po
dobnih akcij, želim pa si tudi, da bi društvo dobilo 
podporo Trebanjcev«, je za Cajtng.com povedala 
Nataša Krese, predsednica društva in ljubiteljica 
živali iz Trebnjega, sicer pa tudi kolumnistka naj

bolj branega trebanjskega spletnega portala Caj- 
tng.com in ob tem povabila občane, da se včlanijo 
v društvo in pomagajo po svojih močeh.

Društvo Animal Angels uradno obstaja od 
aprila 2011, pred tem pa so prostovoljke same 
zbirale stare deke, rjuhe, brisače, zdravila in hra
no za brezdomne živali. Sedež društva se je pred

mesecem dni iz 
Ljubljane preselil v 
Trebnje. Nataša Kre
se ima z njim še ve
like načrte. »Ljudi je 
potrebno ozavestiti, 
da so vse živali čute
ča bitja in da je tako 
kot za ljudi, potrebno 
spoštljivo poskrbeti 
tudi za njih, pri tem 
pa mislim predvsem 
na zdravljenje in pre
prečevanje nekon
troliranega parjenja, 
saj za hrano lastniki 
živali še kar dobro 
skrbijo. Zato bomo s 
takimi akcijami, kot 
je bila današnja, na
daljevali tudi v pri
hodnje. Želimo si, da 
bi ljudje lepše delali 

z živalmi, saj si te to nedvomno tudi zaslužijo. Na 
tem svetu so zato, da nas bogatijo in ne, da jih zasu
žnjujemo in mučimo«, je še povedala Kresetova, za 
konec pa »prišparala« zahvalo: »Hvala Hotelu Opa
ra za brezplačen čaj, društvu DROT za brezplačno 
stojnico, seveda pa še enkrat velika hvala tudi vsem, 
ki ste donirali sredstva«. OB

Srečanje oktetov Dolenjske, Bele krajine in Posavja se vrača tja, 
kjer se je začelo - v Trebnje.

Včasih rahlo zasanjanja, melanholična, včasih hudomušna, tu in tam 
zaljubljena, vedno pa odločna pesem moških vokalov bo v dvorani kul
turnega doma v Trebnjem zadonela v soboto, 23. novembra 2013, ob 
19. uri.

Domači Oktet Lipa, ki že več kot leto dni deluje v spremenjeni sestavi 
pod vodstvom Gregorja Klančiča, bo gostil Oktet Jurij Dalmatin iz Sevnice, 
Oktet Gallus iz Ribnice, Oktet Valvasor iz Litije, Oktet Vitis iz Metlike, Gro
supeljski oktet in Oktet Dole. Posebne gostje bodo Soreline.

Naj bo ljudska, domača ali tuja umetna - pesem vedno združuje, zato se 
oktetom pridružite na pevskem večeru (in vsaj zamrmrajte zraven).

V minulem mesecu smo lahko v številnih medijih zasledili, da so 
policisti v naših krajih zasegli preko 1.000 sadik indijske konoplje, 
ki bi na črnem trgu znašala okoli 400.000€, pri prodaji na drobno 
pa celo okoli en milijon evrov.

Ker gre za nedovoljeno trgovanje s konopljo (tovrstna pri nas še ni legalizi
rana), so policisti seveda vse skupaj zasegli, za dovoljeno trgovanje s konopljo 
oz. njenimi izdelki pa gre ^ 
v trebanjskem parku, 1 * 
kjer lahko dobite/kupite 
tako, ki se uporablja tako 
v prehrani (iz konoplje 
se pridobiva semena, 
čaj, konopljino olje, ko
nopljin proteinski prah, 
konopljino moko, ...), 
kot tudi v zdravilstvu 
(znižuje krvni pritisk, 
zmanjšuje vnetje, izbolj
šuje prebavo, povečuje 
občutek energije, niža 
holesterol, vzdržuje pri
merno raven sladkorja v
krvi, ščiti pred osteoporozo, preprečuje nastanek aken,...).

Navadne konoplje (ki se prodaja v parku) torej ne gre menjati z indijsko 
konopljo, ki vsebuje povečano koncentracijo kanabinoidov, zaradi katere jo 
naša zakonodaja uvršča med droge, čeprav se (mimogrede) pojavlja čedalje 
več mnenj (tudi iz prve roke), da ima tudi ta (takoimenovana) droga številne 
pozitivne učinke za človeka. (£S)

P0GREBRE m 
POKOPmŠKE 

ST0KJTVE

0KLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Ohlešen d.0.0.. K Roku 26. Rovo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop

TASTAR, A SI SLIŠAL, DA 
DETROIT BANKROTIRAL???
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Na Vinogradniškem turizmu 'Kovačev hrib' ali v gostilni v 

Šentrupertu postrežemo manjše ali večje skupine do 100 ljudi. 

Nudimo vam velik izbor domačih jedi, dobrote z žara, kakor tudi 

ribje dobrote ali pizze. Priporočamo tudi naše specialitete:

domače salame, koline in vrhunski cviček.

Se priporočamo ob praznovanju vaših osebnih praznikov ali 

uspehov, kakor tudi za poslovna srečanja (silvestrovanje,...)

Peter Jaklič s.p., Šentrupert 31, Šentrupert 
Tel.: 07/304 00 30,041/720 212 
E-pošta: gostilna.jaklic@siol.net 
Odprto: 7.00 - 23.00, torek zaprto 6^ GOSTILNA

KOVINARSTVO
PAVC^p^tip^

Po naročilu vam izdelamo:
- inox ograjo
- nadstrešek
- kovinske stopnice
- podest,...

Razrez in krivljenje pločevin 
ter varjenje vseh materialov

^ KOVINSKE STOPNICE 
+ INOX OGRAJA

irI
Kar Pave zavari,

to drži!
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje 

07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

♦ določeni modeli z več kot 
43% popusta na tovarniško 
ceno!

♦ Bramac od 01.03. NOVI MODELI URS'
a/V"-
BRAMAC

♦ Gerard do 18% popusta

E naora
KRALJ MED STREHAMI

♦ Termotop izolacija do 15% popusta

Lmsa IfNAUr
(>tupo ...... m!Ui«nonIC

UNIFIT035 
do 35% popusta

VELUX ESAL
BREZPLAČNA DOSTAVA! Kupovanje pri nas je cenejše, 

prepričajte se!

Največji gotovinski popusti 

v Sloveniji za strešne kritine!

Ne izzivajte usode, prevoz z zabave naj bo naša skrb!

Taksi prevoz do 7 oseb
za posameznike ali skupino, prevozi na zabave, z zabav, na izlete, tekme,...

NOVO! PREVOZ UČENCEV/ŠTUDENTOV V UUBLJANO 
IN MARIBOR OB NEDELJAH ZVEČER. UGODNO!!! e™
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■■■■ ■ REKLI SO ...

»Rokomet v Trebnjem bi bil brez 
Trima na drugačnem nivoju, obstajal 
pa bi še, saj imamo eno najboljših ro
kometnih šol v Sloveniji!«

Roman Šavrič, trener RK Trimo Treb
nje na vprašanje - ali morebiten propad 
podjetja Trimo pomeni tudi konec tre
banjskega rokometa?

Celoten intervju si lahko preberete 
na www.cajtng.com.

Na pobudo Športne zveze 
občin Trebnje in Mirna (ŠZ 
TIM) bo Odbojkarski klub 
Mokronog, ki je prejšnji 
mesec postal tudi član ŠZ 
TIM, pričel v Trebnjem z 
organizirano vadbo odboj
ke za deklice od 6. do 9. 
razreda osnovne šole.

V skladu z novim programom 
ŠZ TIM, ki jo od spomladi vodi 
Dejan Smuk, bodo poskušali

Trebnje in OŠ Dol. Nemška vas 
in sicer dvakrat tedensko.

Vse deklice, ki obiskujete 6., 
7., 8. ali 9. razred, vabijo, da se 
priključijo vadbi. Treninge od
bojke bo vodil trener OK Mo
kronog Srečko Starič. Prijave 
zbirajo do konca oktobra na 
mail sreckostaric@hotmail.com 
ali dejan.smuk@gmail.com.

Odbojka je ena najbolj prilju
bljenih rekreativnih iger tako 
pri nas, kot tudi drugod po sve
tu. Med ekipnimi športi z žogo 
velja za najmanj agresivno in 
zelo družabno obliko rekreaci
je. Deklice se boste tako imele 
možnost v Trebnjem naučiti 
posameznih odbojkarskih pr
vin, kot tudi same igre, seveda 
pa boste pridobi(va)le tudi na 
motoriki, ki vam bo prišla prav 
skozi celotno življenjsko obdo
bje. Trenerska ekipa vas bo to
rej s pomočjo bogatih izkušenj 
popeljala do znanja in napred
ka ter vam predstavila številne 
trike in zanimivosti, ki krasijo 
odbojkarsko igro.

Prvi trening je bil v pe
tek, 8.11.2013, v kolikor 
ste deklice zainteresira
ne, pohitite s prijavami.

ŠZ TIM pa bo tudi jesenski čas 
preživela delovno. Poleg odboj
ke za deklice bodo 14. 11. 2013 v 
Trebnjem pripravili posvet na temo 
pridobivanja državnih sredstev za 
športna društva, kamor so povabili 
predstavnike Ministrstva za izobra
ževanje, znanost in šport. V začetku 
decembra, točneje 05. 12. 2013 pa 
bodo organizirali tudi tradicionalno 
prireditev Športnik leta 2013. UK1

Trebanjski policisti so 1. 11. 
popoldan pri Hudejah ustavili 
18-letnega voznika osebnega 
avtomobila BMW 325. Ugotovili 
so, da kršitelj nima veljavnega 
vozniškega dovoljenja. Vozil je 
neregistriran avtomobil, na kate
rem sta bili nameščeni ukradeni 
registrski tablici. Avtomobil so 
mu zasegli in na sodišče naslo
vili obdolžilni predlog. Zaradi 
neuporabe varnostnega pasu in 
nevarne vožnje so mu izdali pla
čilni nalog.

Istega dne nekaj pred 21. uro 
so bili policisti obveščeni tudi o 
prometni nesreči v Brezovici pri 
Mirni, kjer se je voznik osebnega 
avtomobila zaletel v objekt ob 
stanovanjski hiši. Ugotovili so, 
da je bil vzrok prometne nesre
če neprilagojena hitrost. 29-letni 
povzročitelj nesreče, ki se je lažje 
poškodoval, je imel v litru izdiha
nega zraka 0,42 mg alkohola. Po
licisti so mu izdali plačilni nalog.

• Izdajatelj: Cajtng d.o.o., Trebnje

• E-pošta: info@cajtng.com

• Spletna stran: www.cajtng.com

• Facebook stran: Cajtng Trebnje

• Twitter: @CajtngTrebnje

• OGLASI: 051 618 616, cajtng@cajtng.com. Cenik ogla
ševanja v tiskani izdaji in na spletnem portalu najdete na 
spletni strani www.cajtng.com (na dnu strani, desno)

• Izvod brezplačno prejmejo vsa gospodinjstva v pošti 
8210 Trebnje in vsako drugo gospodinjstvo v poštah 8211 
Dobrnič, 8212 Velika Loka, 8213 Veliki Gaber. 8230 Mo
kronog, 8231 Trebelno, 8232 Šentrupert in 8233 Mirna

• Naročnina: 30 EUR za 1 leto

• številka vpisa v razvid medijev: 867

• ISSN: C503-4981

• Za vsebino reklame odgovarja naročnik. Nenaročenih 
rokopisov in slik ne vračamo. Kolumnisti izražajo svoja 
mnenja, ki niso nujno enaka z mnenjem uredništva!

omogočati organizirati športno 
vadbo vsem starostnim skupi
nam in spolom. Ker v Trebnjem 
za deklice trenutno ni organizi
rane vadbe skupinskih športov 
z žogo, se je ŠZ TIM v sodelova
nju z OK Mokronog odločila or
ganizirati vadbo odbojke, ki bo 
potekala v zgodnjih popoldan
skih terminih v telovadnici OŠ
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Nadaljujemo z novo sezono 
plesnih tečajev družabnega plesa

Začetni tečaj:
-Tor., 26.11.2013 obig.oo v Baragovi galeriji vTrebnjem

(učili se bomo foxtrot diskofox, valček, polka, cha-cha-cha)

- 55< na osebo (8 vaj po 90 min.)
- obvezne prijave!

Vpis v HphiOp za mladino:
- Vsak torek ob 16.30 v Baragovi galeriji vTrebnjem

(z nami bo plesni učitelj iz Plesne skupine ARTIFEX)

- cena: samo zgc (4 obiski)
- AKCIJA: prva vaja BREZPLAČNO!

ifer
L- £ / 
fC L- V/ ST

# . * •

PAN mm 
JAN
TREBNJ E

IVANČNA GORICA

07/ 34 60 700 
www.panjan.si

TEHNIČNI PREGLEDI

<sn£> (D $

D
Enostavno in pregledno

EOM =k0%
pieyieuuu O EUR pologa

m / 0% obresti

■ / O 0 EUR stroškov

fl

v>' v

icrrgt

IZBERI PRAVILNO
IZBERI PLESNO ŠOLO ART

Informacije:
041244 244 ali www.plesniklub-art.com

POPOLNOMA NOVI
pro.ce^ti

+ DARILO PRI NAKUPU NOVEGA VOZILA KIA

KIA - Največ avta za vaš denar!

Kkna vozla Imajo 7-letno garancijo n 
malcMmalrth 5 zvezdic po EURO NCAP-u

a m ali S
<SŠ)

The Power to Surprlse

VIHAR
Zavarovalniško zastopanje

IZLIV VODE

POŽAR

LEON ROJC s.p.

Vse to in še marsikaj drugega v/, 
vam krije zavarovanje na novo 
vrednost MOJ DOM.

... to je le nekaj 
najpogostejših 
vzrokov %a 
Škodo na 
premoženju 
v tem letu”

“Zavarujte

tudi vi ^l^premo

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026
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Smetarske vojne v Trebnjem ne bo, štirim 
naseljem poleg odškodnine tudi brezplač
na voda in popust.

Zaradi bližine deponije komunalnih odpad
kov Globoko so si štiri naselja izborila skupaj 
24.200 evrov letne rente ter 90 odstotkov po
pusta pri plačilu smetarine in deset kubičnih 
metrov brezplačne vode na mesec iz javnega 
vodovoda za vsako gospodinjstvo.

Direktor trebanjske komunale Stanko Tom
šič in predsednik krajevne skupnosti Račje selo 
Darko Pekolj sta dogovor ocenila kot koristen 
kompromis. Naselja Hudeje, Gorenje Medvedje 
selo, Brezovica in Dol pri Trebnjem bodo denar 
prejemala ob koncu vsakega koledarskega leta, 
sklenjen dogovor z občinami Trebnje, Mirna, 
Mokronog - Trebelno in Šentrupert pa začne 
veljati 1. januarja 2014. Trebanjska občina se je 
zavezala v prihodnjih treh letih popraviti lokal
no cesto od plinske postaje do križišča za depo
nijo, proučila bo tudi zahtevo za prestavitev dela 
lokalne ceste stran od romskega naselja Hudeje.

Najprej je bilo predvideno, da bodo ugodnosti 
štirih naselij plačevali vsi občani z dražjo sme- 
tarino, a so trebanjski svetniki sprejeli sklep, 
da mora obveznosti poravnati Komunala z iz
kupičkom šmarskih in piranskih smeti. Občina 
Piran prek krškega podjetja Kostak že od začet
ka avgusta odlaga smeti v Globokem. Ko so to iz 
našega časopisa izvedeli tamkajšnji prebivalci, 
so zahtevali rento in zagrozili z zaporo ceste do 
deponije. Odgovorni so jim namreč ves čas zatr
jevali, da odlagajo samo odpadke štirih domačih 
občin.

Šmarčani bi naj Trebanjcem plačevali 
po 108 evrov za tono, logaški komunali 
pa so plačevali po 134 evrov

Trebanjski sporazum je odprl prosto pot za 
odlaganje približno 600 ton šmarskih odpadkov 
na leto, ki so jih do zaprtja odlagali na Ostrem 
vrhu v logaški občini. Po naših neuradnih infor
macijah bodo Šmarčani za tono smeti trebanjski 
Komunali plačevali skoraj 108 evrov brez DDV, v 
ceno pa je prišteto tudi enajst evrov ekološke ta
kse. Logaški komunali so za tono smeti plačevali 
134 evrov brez DDV, je povedal občinski pravnik 
Jure Klepec.

fPOVZFITO PO' ROIAN RA1ŠFK. nRI.01

Vse člane OS občin Trebnje in Mirna smo 
vprašali: 1.) Ali menite, da so vaščani šti
rih naselij upravičeni do navedene rente 
in popusta in 2.) Kakšen dogovor bi bil po 
vašem mnenju bolj oz. najbolj primeren v 
splošno zadovoljstvo vseh? Dobili smo na
slednje odgovore: (objavljamo jih v vrstnem 
redu, kot smo jih prejemali)

Marko Grandovec, OS 
Trebnje, SD: Vprašanje Deponi
je Globoko se v naši občini vleče 
že nekaj let. Od projektov CERO, 
do parcialnega reševanja težav, 
ki je privedlo tudi do tega, da je 
Deponija za nekaj časa tudi iz

gubila dovoljenje za obratovanje. Sedaj ima de
ponija okoljevarstveno dovoljenje za odlaganje 
odpadkov in sicer v količini, ki presega potrebe 
občin Trebnje, Mirna, Šentrupert in Mokronog- 
Trebelno. In če se želimo obnašati kot dobri go
spodarji, potem je smiselno, da se kapacitete, ki 
so na razpolago, prodajo. S prodajo kapacitet naj 
bi se dobila sredstva, ki jih mora Komunala de
ponirati za zapiranje deponije v neki prihodnosti 
in sredstva, ki naj bi skupaj z vložkom občine in 
države omogočila čimprejšnjo (ali celo takojšnjo) 
ureditev sortirnice in vseh ostalih objektov, ki so 
potrebni za normalno delovanje deponije in tudi 
za pozitivno poslovanje Komunale. Če smo prav 
razumeli predstavljanje tega vprašanja, so se s 
tem strinjali tudi župani vseh sosednjih občih, kar 
pomeni, da so pripravljeni sodelovati pri hitrem 
ukrepanju in dokončni rešitvi. Menim, da je renta 
za krajevne skupnosti popolnoma upravičena, če 
jo bodo te krajevne skupnosti uporabile dejansko 
za ureditev tistih zadev, ki izboljšujejo kakovost 
življenja zaradi same deponije. Ne strinjam pa se 
s popusti za krajane, saj voda iz javnega vodovo
da nima nobene povezave s komunalnimi odpad
ki. Prav tako se bodo sedaj o tem vprašanju lahko 
izjasnili tudi prebivalci, Kidričeve ulice, Paradiža 
in Pekla, saj bodo deležni večjega prometa na ra
čun odvoza smeti iz drugih krajev. Splošnega za
dovoljstva tukaj pač ni mogoče doseči. Gre samo 
zato, da so krajani teh krajevnih skupnosti po
gojevali ali celo izsiljevali takšno rešitev tudi na 
račun Romov, kar pa spet nima povezave z odla
ganjem odpadkov. Po mojem mnenju bi bila bolj
ša rešitev tudi povečanje rente ali pa oblikovanje 
sklada za izvedbo del in storitev, ki so potrebna za 
izboljšanje kakovosti življenja, saj se na tak način 
doseže več. Drobljenje sredstev in parcialne reši

tve pa nas vodijo v situacijo, kakršno že imamo.

Andrej Jevnikar, OS Treb
nje, NEOPR.: Ta odločitev je 

Ivi *' 1 ze/o delikatna. Če bi bilo to tako 
Ki jT M logično, bi morali dobiti rento 

tudi vaščani Vrhovega, ker v do- 
H *'n' P0^ vasi° deponirajo ogro- 

BS®" ■ mne količine padavinske vode 
(po nekaj dneh začne stoječa voda zelo smrdeti 
oz. zaudarjati). Po tem dajem v razmislek - kje je 
tu poštenost, enakost, demokracija????????

M

Gregor Kaplan, OS Treb- 
nje, DSD: Za pošten odgovor 

W je potrebno vedeti, da so bili 
Jr. - f krajani naštetih naselji v prete

klosti, zlasti pa v zadnjih osmih 
letih, vedno žejni prepeljani čez 
vodo. Dobivali so prazne obljube 

in zagotovila, na katera so se odgovorni v občini 
po vsakih volitvah požvižgali. Težave krajanov pa 
so se kopičile. Občina Trebnje ni storila nič, na
sprotno, te ljudi so pripravili skoraj do skrajnih 
ukrepov - zaprtje deponije. Potrditev tega so tudi 
številne izpogajane točke. Glede na razplet bi re
kel, da so se krajani odlično pogajali in si izpoga- 
jali pošten kos pogače. Uspelo jim je tudi na račun 
preteklega nedelovanja ključnih občinskih velja
kov. Idealne rešitve so bile zamujene že davno in 
ob posejanih neizvedenih obljubah se je tokrat 
samo gasil požar. Da do takih razmer ne bi več 
prihajalo, bi bilo nujno, da se na občinskih sejah 
uvede točka - razprava javnosti in tako omogoči 
občanom direktni dostop do župana, podžupanov 
in svetnikov. Prav tako bi bilo nujno, da občina 
mesečno skliče odprto razpravo o težavah, s ka
terimi se srečujejo občani.

Zoran Remic, OS Mirna:
Kolikor se spomnim, so neko po- 

ILh * dohno zgodbo imeli tudi v letu 
2005 v Občini Tržič, ko so izve- 

Kfifc dli posvetovalni referendum in v 
letu 2012 na Koroškem, kjer so 
se tudi pogajali o odškodninah 

oz. rentah zaradi odlaganja komunalnih odpad
kov. Skratka, če poenostavljeno odgovorim na 
Vaše vprašanje: Menim, da so vaščani omenjenih 
štirih naselij upravičeni do rente oz. odškodnine, 
prav tako se strinjam, da so deležni določenih 
bonitet v zvezi s plačevanjem določenih storitev. 
Pravilna se mi zdi usmeritev oz. sklep, da se ren
ta poravna iz dodatnih prihodkov Šmartnega in
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Pirana. Poudariti je potrebno, da sedanje dovoljenje za uporabo deponije 
presega potrebe "naših" občin, zato so dodatni uporabniki iz tega vidika 
dobrodošli, konec koncev to znižuje tudi končno ceno, ki jo plačamo. Nado
mestilo za odpadke, pripeljane od drugod, znižuje ceno Komunali Trebnje, 
zato je tovrsten prihodek dobrodošel za vsakega "dobrega gospodarja ". Na
daljevanje zgodbe bi bila sortirnica in zagotovitev sredstev za zaprtje depo
nije. Znesek 24.200 EUR letne rente in procentualno višino ostalih bonitet 
težko komentiram, ker ne poznam pogajalskih izhodišč in kriterijev, morda 
bi bilo pravično znesek tudi neenakomerno razdeliti glede na oddaljenost 
prebivalcev od same deponije, kar bi v praksi pomenilo, da so tisti, ki so bližji 
deponiji, deležni večjih bonitet. Postaviti se moramo tudi v vlogo okoliških 
prebivalcev, ki imajo ob nalivih probleme z odpadno vodo, ki s težavo pre
našajo neznosen smrad, ki ga povzročajo predvsem nakopičeni embalažni 
odpadki (del drugega problema) in pa, da ne pozabim, povečanega prome
ta, ki so ga sedaj deležni.

Jože Korbar, v imenu treh svetnikov, članov svetni- 
ške skupine SLS (Jože Korbar, Silvester Prpar, Bogo- W mor Mlakar, op. ur.) v OS Trebnje: Vprašanje posega 

r ^ cT~~ na občutljivo področje odnosov med večino in manjšino.
Manjšina v tem primeru je skupina občanov, ki je v nepo
sredni bližini deponije izpostavljena njenim negativnim 
vplivom. Večina pa smo vsi občani občin, ki na deponiji 

odlagajo odpadke. Deležni smo pretežno le prednosti, ki jih prinaša depo
nija in vsem omogoča, da je ustrezno rešen problem odlaganja odpadkov. 
Interesi teh dveh skupin torej niso povsem enaki in je nujno potrebno uskla
jevanje in iskanje ravnotežja med večino in manjšino. Čeprav je morda va
bljivo kot orodje za obračunavanje s političnimi nasprotniki, pa je iskanje in 
povečevanje konflikta v tem procesu po mnenju svetniške skupine SLS ne
odgovorno, saj le odmika rešitev problema, ki nujno mora biti rešen, če naj 
občine zagotavljajo izvajanje javne službe ravnanja z odpadki. V zadnjem 
času je bil na pobudo krajanov sklenjen dogovor, v katerem so sodelovali 
izvoljeni predstavniki krajanov v svetih KS in vsi štirje župani. Dogovor je bil 
kasneje potrjen tudi s strani občinskega sveta v Trebnjem. S sklenjenim do
govorom najbrž v celoti ni zadovoljen nihče, vendar pa je odraz dosedanjih 
dogodkov, sedanjih okoliščin in dejanskih možnosti. Z delovanjem deponije 
so neposredno povezani različni stroški. Kolektivna, oziroma individualna 
renta sta pogosto vključeni tudi v delovanje drugih deponij v Sloveniji. Viši
na teh rent in načini izračuna pa so zelo različni. Na zadnji seji OS Trebnje 
žal ni bil potrjen tisti del sporazuma, ki določa, da je strošek rent sestavni 
del stroška ravnanja z odpadki, tako da sedaj še ni povsem jasno določen vir 
financiranja, saj ga je potrebno uskladiti še z ostalimi uporabniki deponije. 
Dogovorjena kolektivna renta je odvisna od količine odloženih odpadkov in 
izračunani znesek velja za količine v okviru veljavnega okoljevarstvenega 
dovoljenja. Treba je poudariti, da so krajani navedenih naselij že deležni 
enake komunalne oskrbe in investicij kot ostali deli KS, kolektivna renta 
pa omogoča, da se sredstva namenijo za tiste posege iz pristojnosti KS, ki 
bodo po presoji krajanov kar najbolj omilili posledice delovanja deponije. 
Za mnoge je sporna predvsem individualna renta v obliki popusta za komu
nalne storitve. Stališče SLS je, da je delna oprostitev plačevanja komunalnih 
storitev primerna rešitev, ki za posamezno gospodinjstvo pomeni neposre
dno kompenzacijo za vpliv, ki ga ima deponija na njihovo življenje. Sklenjeni 
dogovor je omogočil delovanje deponije s sprejemljivimi stroški. Prinaša pa 
vendarle po več letih tudi povračilo občanom, ki so in bodo še naprej najbolj 
izpostavljeni vplivom deponije. V bodoče bo dogovor potrebno sproti nad
grajevati glede na aktivnosti, ki se bodo na deponiji izvajale. Razvoj gre v 
smeri zaprtih centrov za ravnanje z odpadki, ki imajo bistveno manjše vpli
ve na okolje in so primerljivi z drugimi industrijskimi obrati. Takrat bodo 
tudi izhodišča za rente lahko drugačna.

Milena Drčar, OS Mirna: Menim, da so krajani upravi
čeni do odškodnine, o višini le te pa ne morem dajati izjav, 
saj ne poznam strokovnih ocen na podlagi katerih so bile 
odškodnine določene. Zaradi deponije vsekakor obstajajo 
negativni vplivi na ožje in tudi na širše okolje. Po mojem 
mnenju je potrebno gledati v prihodnost in v splošno za
dovoljstvo vseh, vse napore usmerjati predvsem v korenito 

sanacijo oz. ureditev deponije in s tem zmanjšati negativne vplive. Odško
dnine in rente so le obliž na rano, ki se nikoli ne zaceli.

Konec leta je praui čas za spremembe na bolje!

Preverite, zakaj!
SAI računovodstvo
Prelesje 34b, 8232 Šentrupert 
GSM: 051 617 223,051 606 007 
e-mail: sai.racunovodstvo@gmail.com

TKATAK

Ugodne servisne storitve, polnjenje klimatskih 
naprav, čiščenje vbrizgalnega sistema, (bencin, 
diesel), vulkanizerske storitve, avtomehanične 
storitve, avtovleka vozil, hramba pnevmatik, 
pregled vozil za tehnični pregled,...
AVTOMEHANIKA TRATAR, BOŠTJAN TRATAR s.p., 
Kaplja vas 18, Tržišče; 031739 838

IH
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‘ prezračevalniki trate, pometalni stroji, razni 
jjv transporterji,...

BONUM d.o.o., Prelesje 33, ŠENTRUPERT; 
07/34 34 160,041630 724; www.bonum.si

Kosilnice, vrtni traktorji, 
motokultivatorji, prekopalniki 
goseničarji, škropilnice, 
profesionalni radijsko vodeni komunalni stroji,

Servis Računalniške Opreme
HERMAN FLORJANČIČ s.p.

Hiter in učinkovit servis računalnikov in računalniške opreme 
Tel.: 041665 126; E-mail: herman@sro.si

Servis gospodinjskih aparatov in bele tehnike, 
pooblaščen servis gospodinjskih aparatov

ZANUSS Oww Brandt H3 Ekctrolm

'jj :>o ^ LG matrik BMMm

SERVIS NINO, Nino Dančulovič s.p., Vorančeva 
5, Novo mesto; 07/33 75 080,041236 375; 
servis.nino@gmail.com; www.servis-nino.si

Izdelava ostrešij, 
pokrivanje streh z
opečno, betonsko — zupančič. družba d.™.«.. 
in pločevinsto kritino, izdelava točkovnih 
snegobranov, vgradnja strešnih oken, montaža 
žlebov in zaključnih obrob
ZUPANČIČ + DRUŽBA d.n.o., Jezero 22, Trebnje; 
Tel: 041339 185

- izdelava in obnova 
kotlov za pripravo živinske 
krme in žganjekuho
- razrez in krivljenje pločevine na CNC strojih
KOVINARSTVO LEOPOLD KOŠČAK s.p., 
Kamnje 7a, Šentrupert; Tel.: 041754 051, 
07 30 40 214; koscak.kotli@gmail.com

v jr

Nudimo storitve slikopleskarstva in fasaderstva 
ter zaključna gradbena dela. Obnova je možna 
tudi na obroke. Delamo kvalitetno in ugodno!
ROBERT NORČIČ s.p., Ostrožnik 6, Mokronog; 
040 898 251;
slikopleskarstvo.fasaderstvo@jahoo.com

Transport in TGM Urbič
Ivan Urbič s.p., Dolenja Dobrava 12, Trebnje
041/625 180; ivan.urbic@siol.net; www.transport-urbic.com

- prodaja drv
- razžagovanje in razcep drv za kurjavo -dljLlJAIAJipF
- posek in spravilo lesa
- izdelava betonskih kozolčnih stebrov .
- usluge z dvigalom (24m) »afrir
- obžagovanje in posek dreves na višini i ^
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Karmen Verhovec
@: dr.karmen.verhovec® 

zobozdravnik-trebnje.si

Doktor dentalne medicine, 
specialist čeljustne in zobne ortodontije

MMMP on

ORTODONTSKO ZDRAVLJENJE 
PRI ODRASLIH

Vprašanje: Zanima me, kdaj je zadnji čas za 
obisk ortodonta, oziroma do katerega leta sta
rosti si še lahko ortodontsko popravim zobe? 
Je snemni ortodontski aparat sploh primeren 
za zdravljenje ortodontskih nepravilnosti pri 
odraslih? Zanima me ali zdravstvena zavaro
valnica krije stroške ortodontskega zdravlje
nja pri odraslih?

lahko tehnično zelo zahtevna, v kolikor ima paci
ent tudi prikrito skeletno nepravilnost. Odsotnost 
rasti pri odraslih omejuje zdravljenje čeljustnih 
nepravilnosti. Zato zdravljenje le-teh izvajamo s 
premiki zob v čeljusti na način, da se prikrije čelju
stno zobna nepravilnost (kamoflaža), v kolikor le
ta obstaja, ali pa v kombinaciji z ortognato kirurgi
jo. Težke skeletne nepravilnosti so tudi v obdobju 
rasti otroka včasih ortodontsko nerešljiv problem, 
zato se za celostno obravnavo v takšnih primerih 
odločamo šele ob zaključku rasti. V takih primerih 
je sodelovanje specialista ortodonta in maksilofa- 
cialnega kirurga nujno. Po predhodni ortodontski 
predpripravi se izvede kirurški premik čeljustnic, 
z razlogom odpravljanja funkcionalnih motenj po
sameznika (žvečenje, dihanje, govor) (Slika 2 - v 
galeriji na Cajtng.com).

Danes je nesnemna ortodontska tehnika zelo 
napredovala. Kovinske nosilce (zvezdice) so za
menjali keramični nosilci, v barvi zob ali prozorni, 
ki so bolj estetski in predvsem manj vidni. Le-ti 
imajo določene prednosti, kakor tudi slabosti. 
Zato jih običajno namestimo le na zgornje sekalce 
in podočnike (Slika 3 - v galeriji na Cajtng.com). 
Poleg omenjenih lahko izberemo tudi kompozitne 
(plastične) nosilce, ki se v primerjavi s keramični
mi s časoma bolj zabarvajo in imajo slabšo dimen
zijsko stabilnost. So pa po končanem zdravljenju 
lažje odstranljivi.

Na sliki: Primer indikacije in ortodontsko zdravljenje s ter- 
moplastično opornico (slika spodaj) v spodnjem zobnem loku. 
Čas zdravljenja: 1 mesec. Terapevt: Karmen Verhovec, dr. 
dent. med., spec. ortodont, Zobotehnični laboratorij: Tanilab 
dentalni laboratorij d.o.o.

Odgovor: Začetek ortodontskega zdravljenja je 
zelo odvisen od čeljustnih in zobnih nepravilnosti, 
ki se ugotavljajo pri vsakem pacientu individualno. 
V obdobju mlečnega in menjalnega zobovja se obi
čajno zdravi skeletne in težje zobne nepravilnosti 
otrok. Zelo pomembno je, da splošni zobozdravnik 
te nepravilnosti prepozna in otro
ka pravočasno napoti k specialistu 
za čeljustno in zobno ortopedijo 
(v nadaljevanju: spec. ortodont).
Lažje nepravilnosti v obdobju ra
sti spremljajo splošni zobozdrav
niki, težje primere obravnavamo 
specialisti ortodonti, ki s pomočjo 
snemnih in nesnemnih aktivnih in 
funkcionalnih aparatov lahko vpli
vamo na spremembo rasti otroko
vega obraza (zgornje in spodnje 
čeljustnice).

Starostnih omejitev za ortodontsko zdravljenje 
ni. Odrasle paciente, ki se vedno pogosteje odlo
čajo za ortodontsko zdravljenje, lahko razdelimo 
v dve skupini:

• mlajši odrasli (do 35. leta), ki zaradi lažje ne
pravilnosti niso bili deležni ortodontskega zdra
vljenja. Običajno gre za estetske nepravilnosti, ki 
motijo pri nasmehu in govoru (blago tesno stanje 
sekalcev, rotacije, križni griz posameznih zob, ne
pravilni nagibi zob,...).

• starejši odrasli (od 40. do 50. leta starosti), ki 
se za obisk ortodonta odločijo zaradi drugih težav 
z zobmi in je ortodontsko zdravljenje le del večje
ga multidisciplinarnega načrta sanacije zobovja.

Celostna ortodontska obravnava pri odraslih je

Novejši način nesnemnega ortodontskega zdra
vljenja je tudi lingvalna (jezična) tehnika. Omogo
ča lepljenje nosilcev na zadnjo (jezično) površino 
zob, kar zagotavlja nevidnost aparata za zunanje
ga opazovalca. Slabost lingvalnih nosilcev je mote
či občutek za jezik, ki lahko posledično vodi tudi 
do motenj govora. Zaradi težjega dostopa in slabše 
tridimenzionalne kontrole položaja krone in ko
renine zob z jezične strani, zdravljenje z lingvalno 
tehniko običajno traja dlje časa in je tudi dražje.

Snemni aparati so lah
ko v določenih primerih 
ustrezni tudi za zdravljenje 
ortodontskih nepravilnosti 
pri odraslih. Njihova pred
nost je, da so odstranljivi. 
Zato so s strani odraslih 
pacientov bolj sprejemljivi. 
Njihova slabost je, da je re
zultat zdravljenja odvisen 
od sodelovanja pacienta, 
saj je aparat učinkovit le, ko 
je v ustih pacienta. S sne- 

mnimi aparati tudi ne moremo doseči dvotočkov- 
nega kontakta na zobeh, ki je običajno nujen pri 
premikih posameznih zob. Zato so snemni aparati 
najbolj uporabni pri otrocih v prvi fazi zdravljenja. 
Običajno pa enofazno zdravljenje ne doseže opti
malnih rezultatov, zato se zdravljenje nadaljuje z 
drugo fazo, z nesnemnim ortodontskim aparatom 
(zvezdice), ki je nalepljen na zobe.

Novejši način snemne ortodontije je zdravljenje 
s prozornimi termoplastičnimi opornicami (Clear 
Aligner Therapy). Takšno zdravljenje je primerno 
predvsem za manjše korekcije zob. Rahlo dislo
cirane zobe se postavi v pravi položaj s pomočjo 
vakuumsko oblikovanih termoplastičnih folij, ki so 
izdelane na mavčnih modelih, po postopnem na
črtovanju zob v želeni položaj. Pogosto se odrasli 
in mladostniki odločijo za takšen način zdravlje
nja v primeru zmernega tesnega stanja spodnjih 
ali zgornjih sekalcev (Slika 4, 5, 6, 7, 8 - v galeriji 
na Cajtng.com).

Pravico do ortodontskega zdravljenja na račun 
zdravstvenega zavarovanja ima zavarovana oseba 
oz. mladostnik, pri katerem je nepravilnost odkri
ta in evidentirana s strani specialista ortodonta 
pred 16. letom starosti in ima srednjo, težko ali 
zelo težko nepravilnost. Zdravljenje se mora priče
ti do otrokovega 18. leta starosti. Po tej starosti pa 
imajo pravico do ortodontskega zdravljenja le ose
be, kadar pričeto ortodontsko zdravljenje ni bilo 
končano do 18. leta. Stopnjo nepravilnosti oceni 
specialist ortodont s pomočjo Eissman-Farčniko-

Pn/i izveš novico, 
če nam slediš na
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Knjigovodstvo Krištof d.o.o.
Opravljamo knjigovodske storitve za:

- kmetijska gospodarstva,
- samostojne podjetnike (s.p.)
- družbe z omejeno odgovornostjo (d.o.o.)

vega indeksa. Le-ta mora doseči vsaj 16 točk, da 
je pacient upravičen do ortodontskega zdravlje
nja, ki ga krije zdravstveno zavarovanje. Pravica 
do ortodontskega zdravljenja praviloma obsega 
le zdravljenje s snemnim aparatom, z nesnemnim 
aparatom pa le, če gre za stanje, ko s snemnim 
aparatom ni mogoče doseči ustrezne korekture 
zob in čeljusti. Če nesnemni aparat zahteva zava
rovana oseba sama ali njeni starši, pa do njega ni 
upravičena, ker bi bilo možno nepravilnost zdravi
ti tudi s snemnim aparatom, ji krije Zavod (ZZZS) 
le stroške za izdelavo in zdravljenje s snemnim 
aparatom. Pri osebah starejših od 16 let in osebah 
s t.i. estetskimi napakami stroški zdravljenja niso 
predmet zdravstvenega zavarovanja.

V kolikor želite nasvet oz. imate vprašanje za dr. Karmen 
Verhovec, ga pošljite na dr.karmen.verhovec@zobozdrav- 
nik-trebnje.si. Vaše vprašanje bo seveda obravnavano 
diskretno! Uredništvo Cajtnga

TDR d.o.o.

TRGOVINA

DARKA
■ DARILNI PROQRAM
■ igRAČE

■ KOZMETIKA
■ NAKIT
■ PROMOCIJSKA DARILA
■ MIKLAVŽEVA DARILA

po ugO'

Veliko izbiro

d„Yhe?.56

■ ARANŽIRANJE
■ URE
■ gALANTERIJA

Trgovina Darka, Obrtniška 39, Trebnje
07/30 44 900, 031 586122'

Del. čas: pon-pet: 8h-18h, sob: 8h-12h 
umnv.trgovina-darka.si 

E: injb@trgovina-darka.si
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Avto Slak
Obrtniška ulica 51, TREBNJE; 07/3 481481; www.avtoslak.si

ZE ZA 20.235 EUR
Navdušili vas bodo dinamična in varna vožnja, višji položaj 

sedenja, prostorna in uporabna notranjost ter privlačen izgled.
Tiguan je izjemno praktičen avtomobil. Udobje je v Tiguanu 

zagotovljeno že serijsko, saj je že osnovna izvedba Trend & Fun 
odlično opremljena: avtomatska klimatska naprava Climatronic 

z elektronskim 2-conskim uravnavanjem temperature, parkirni 
sistem s park. avtomatiko Park Assist, električno nastavljivi in 
ogrevani zunanji ogledali, električen pomik stekel, centralno 

daljinsko zaklepanje, radio RCD 310 s CD in MP3 

predvajalnikom, sprednji sredinski naslon za roke, usnjen volan 
in glava prestavne ročice, sprednja sedeža nastavljivo višino in 
ledveno oporo, sprednji meglenki s funkcijo statičnih smerno 
prilagodljivih luči, večfunkcijski prikazovalnik Plus, pritrdišča 

ISOFIX, elektronska parkirna zavora s funkcijo Auto Hold.

lL- «•

Tiguan

1

JAMSTVO t;
rooAi jUno jamitvo ia 1 ni *. uro I

► Strešne letve

► Žarometi

JAMSTVO z;

Dizajn sprednjega dela

► Dizajn zadka

► Pogled s strani

ŽS2P
.........  -i

JAMSTVO z; .

Za Passat, Passat Variant, Passat Alltrak in Volkswagen CC smo 
pripravili bogato opremljene akcijske modele, ki se ponašajo z odličnim 
prihrankom in opremo, ki vam bo vam bo v veselje.

Passat in Passat Variant Business s prihrankom 3.200 EUR

Poleg bogate opreme izvedbe Comfortline imata tudi:
- cinamično pirlagodljiva biksenonska žarometa z LED dnevnimi lučmi
- radio RCD 510 z velikim barvnim zaslonom na dotik
- napravo za prostoročno telefoniranje
- večfunkcijski trikrak usnjen volan
- kamero za vzvratno vožnjo Rear Assist prihra*1®

GOGD

Audi
Service

ŠKODA

AT Gospodarska
vozila
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Člani Območnega združenja veteranov vojne za Slovenijo (OZVVS) Trebnje že po tradiciji 
vsako drugo soboto v oktobru pripravimo srečanje svojih članov z družinami. Takrat je 
tudi priložnost, da medse povabimo tudi tiste, ki nam skozi leto nudijo pomoč in sodeluje
jo pri izvajanju naših aktivnosti.

Organizacija prireditve se izvaja po sistemu 
»vsako leto v drugi občini« in v soboto, 12. okto
bra 2013 je že 7. srečanje veteranov potekalo v 
Občini Mokronog-Trebelno tudi v počastitev 10. 
letnice delovanja OZVVS Trebnje. Od 13.00 ure 
dalje smo se »srečevali« na idilični lokaciji doma 
Lovskega društva Trebelno, kjer se je kljub nepri
jaznemu deževnemu vremenu, ki smo mu kljubo
vali pod postavljenimi šotori, zbralo lepo število 
udeležencev. Prijazni nasmehi in prijateljski stiski 
rok ob snidenju veteranov so nakazovali, da bomo 
skupaj preživeli prijetno sobotno popoldne in po-

BREZPLAČNA OBIAVA

Zbrana sredstva bodo namenjena dvoj
čicama Piji in Piki Hrastar iz Pluske za
potrebne terapije, ki jima bodo omogoči

le lepšo prihodnost.

LEO KLUB TREBNJE

novno obudili še vedno žive spomine na dogodke 
osamosvojitvene vojne iz leta 1991.

Prihod mobilne vojaške kuhinje na prizorišče 
je dal slutiti, da se v njej nahaja »tisti ta pravi« 
pasulj, kakršnega se spomnimo iz časov služenja 
vojaškega roka. A kar nekajkrat je bilo med zbra
nimi slišati, da je »ta pa še boljši«, s tem pa je bil 
poplačan ves trud pripravljalcem hrane, ki so mo
rali za ta uspeh uporabiti vse svoje znanje in še 
»male skrivnosti velikih kuharskih mojstrov« pri 
kasnejšem pečenju mesnih dobrot in kostanja.

Po pozdravnem nagovoru predsednika OZVVS 
Trebnje Mira Resnika je bila z aplavzom nagra
jena tudi podžupanja Občine Mirna ga. Bariča 
Kraljevski, ki je vsem navzočim namenila nekaj 
prijaznih misli.

Bogat srečelov s številnimi zanimivimi dobit
ki je dodobra razživel vse prisotne, streljanje z 
zračno puško in met pikada pa sta bili kategoriji 
tekmovanja, v katerih so se veteranke in vetera
ni do zadnjega »diha« borili za lepe spominske 
medalje. Zmagovalec 
z najbolj mirno roko 
v streljanju je postal 
domačin Rupar )anez, 
drugo mesto je osvojil 
Hostnik Leopold, tre
tje mesto pa si je pri- 
streljal Perme Denis.
V pikadu je o končnem 
vrstnem redu odločala 
zadnja serija metov,

prvo mesto pa si je z izjemnim metanjem v finalu 
priboril Špelič Marjan, njegov nasprotnik v fina
lu Hostnik Leopold je bil drugi, tretji »pikadist« 
pa je postal Smole Franc.

Naraščajočo napetosti pred vlečenjem vrvi mo
ških in ženskih ekip za pokal OZVVS Trebnje so 
ublažile lepo zapete pesmi iz uglašenih grl članic 
Vokalne skupine Lilith iz Šentruperta, na plesišču 
pa smo veterani »sukali« svoje najdražje ob zvo
kih ansambla Češnjev cvet. Za njihovo dragoceno 
pomoč, ki jo veterani znamo ceniti, smo jim izro
čili tudi zahvalo v obliki darilnega bona, ki pa ga 
je bilo predhodno potrebno poiskati v napeti igri 
»skriti zaklad«. Z njim bodo v dveurnem metanju 
bovvling krogel v Galaksiji Trebnje v sproščenem 
vzdušju vsaj za trenutek lahko pozabile na vsak
danje skrbi in obveznosti.

Svetli del dneva je kar prehitro končal svojo pot 
in tema se je prikradla nad prizoriščem srečanja 
veteranov, ki smo ga ob poslavljanju s prijetnimi 
občutki počasi zapuščali. A že ob slovesu smo ko
vali načrte za 8. srečanje OZVVS Trebnje, ki bo na
slednje leto v Občini Šentrupert. Člani Območnega 
združenja veteranov vojne za Slovenijo Trebnje se 
za pomoč in sodelovanje pri organizaciji srečanja 
zahvaljujemo Občini Mokronog-Trebelno, Lovske
mu društvu Trebelno in Vokalni skupini Lilith iz 
Šentruperta.

fMIRO RESNIK PRKDSRONIK OZVVS TRHRNIR1

rCZAiETIKA MAKIJA
Marija Jevnikar s.p., Cankarjeva 3, Trebnje
T: 07/30 44 120, G: 031 366 120
Del. cas: pon - pet od 8-12 m 14-188

■ anticelulitni programi
■ masaže
■ nega obraza, telesa
■ pedikura
■ depilacija, solarij,
■ Shape tretma za obraz 

trebuh, noge, zadnjico

AKCIJA
od IS.I I. do 31.12

ob pedikuri prelmete brezpločno rozstrupllonje telesa 
z napravo Aqua Detox

AKCIJA^

Se priporočamo!
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M Tehnika Železnina Trebnje
Stari trg 48, v Mercator Centru Trebnje

Vse na enem mestu
Nova ponudba programov:
- Vse za vrt
- Vse za delavnico
- Barve - laki
- Stavbno pohištvo in talne obloge
- Vse za kopalnico
- Elektro material
- Ambient

Ne prezrite tudi programov:
- Zabavna elektronika
- Bela tehnika
- Mali gospodinjski aparati in 

osebna nega

Pridite in se prepričajte!

Mercator, d.d, Dunajska cesta 107, Ljubljana.

nika Veljavnost kupona od 15.11. do 30.11.2013

L popust na male 
O gospodinjske aparate

Železnina Trebnje, Stari trg 48, v Mercator Centru Trebnje
Popust velja ob predložitvi kupona pri blagajni. Akcija/popusti se ne seštevajo. I vne osebe in s s podjetnike.

Tel: 07/33 25 402 
Gsm: 041 669 768
Kettejev drevored 2, 
8000 Novo mesto

•EfiP

CATERING... zabavajte se, 
pogostitev pa prepustite nam

KRST | OBHAJILA | SV. BIRME | OSEBNI PRAZNIKI | OBLETNICE 

SREČANJA | PROSLAVE | OTVORITVE | POSLOVNA SREČANJA | SPREJEMI

Za pogostitve in druž hko odločite v Klubu Marof 103, kjer nudimo prostor
za 50 oseb ali na v, u, prostorih vašega podjetja, šotorih, zidanicah
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PREVERITE DATUM IZDELAVE VAŠIH 
AVTOMOBILSKIH GUM

Za našo varnost na cesti so pomembne tudi 
dobro ohranjene in ne prestare avtomobilske 
gume. Kako lahko preverimo, kdaj je bila av
tomobilska guma proizvedena, če vemo, da se

pri naših prodajalcih znajdejo tudi obnovljene 
pnevmatike, ki jih na zahodu »mečejo ven«? 
Vsaka guma ima tako imenovano oznako DOT. 
Osredotočite se na zadnje štiri številke: prvi 
dve označujeta teden izdelave, drugi dve pa 
leto. Številka 1309 pove, da je bila guma izde
lana v 13-tem tednu leta 2009. Tako boste po
znali starost vaših gum ali vedeli, koliko stare 
gume kupujete.

NASVET ZA PREPROSTO 
PEKO PIŠKOTOV

Zvijača za preprosto peko piškotov se skri
va v enakem razmerju med moko in maslom 
(ne margarino). Če torej niste med tistimi, ki 
radi preizkušajo tisoč in 
en recept, temveč želite 
speči nekaj vrst piško
tov na čim bolj preprost 
način, je ta nasvet pravi.
K enakemu razmerju 
med moko in maslom, 
ki mora biti mehko (za 
nekaj časa ga pustimo 
izven hladilnika), dodamo še eno jajce in žličko 
pecilnega praška. Sladkamo po želji, nato pa 
se poigravamo z ostalimi sestavinami. Enkrat 
lahko dodamo suhe brusnice, drugič rahlo pre
pražene mandlje, tretjič narezane posušene 
marelice, četrtič čokolado v prahu in tako da
lje. Če se masa zdi pretekoča, dodamo še malo 
moke, če je pregosta pa maslo. Na pekaču, 
obloženim s peki papirjem, naredimo majhne 
kupčke in pečemo na temperaturi okoli 175 
stopinj celzija.

DA SE KEKSI NE POSUŠIJO

Kaj narediti, da se keksi, ki smo jih vnaprej 
pripravili za praznične 
dni in skrbno shranili v 
škatlo za kekse, ne posu
šijo? Babice so priporo
čale, da dodamo košček 
narezanega jabolka ali 
korenja. Možno pa je 
tudi nekoliko prepoji
ti papirnato kuhinjsko 

servieto z rumom in jo dati v škatlo ali odprto 
škatlo keksov postaviti čez noč na svež zrak. 
Slednje pride seveda v poštev le v primestnih 
manj onesnaženih okoljih.

PASJE DLAKE NA OBLAZINJENEM POHI
ŠTVU

Četudi kužku ne dovolimo, da skače po kav
čih in foteljih, se kljub temu na oblazinjenem 
pohištvu najdejo pasje dlake. Pa seveda tudi 
mačje, če je naš hišni ljubljenček simpatični 
muc. Ni potrebo oddr
veti v trgovino po nakup 
drage krtače za odstra
njevanje živalskih dlak.
Lahko si pomagamo kar 
z najlonsko nogavico ali 
pa s kosom lepilnega 
traku (tistega širokega, 
da gre hitreje) in z malo truda bomo hitro oči
stili sedežno garnituro.

V soboto, 2.11.2013, 
je Nogometni klub 
(NK) Trebnje na Sve
tinjah za svoje člane, 
nogometaše in njiho
ve starše, sponzorje 
ter ostale simpatizer
je kluba organiziral 
kostanjev piknik.

Na Svetinjah bi se naj 
vse skupaj pričelo ob 14. 
uri, a so prvi obiskovalci 
začeli prihajati že uro 
prej, ker da bi radi po
magali pri pripravi. Na 
mizah se je kar naenkrat 
ob kostanju znašlo še 
veliko sladkih dobrot, 
v NK Trebnje pa so - v 
sodelovanju s starši 
- poskrbeli za presene
čenje in pred zaključnim 
dejanjem, peko kostanja, 
spekli tudi čevapčiče in 
palačinke.

Medtem, ko so mladi 
nogometaši, pa tudi nji
hovi starši, v dolini brcali žogo, je bilo vse skupaj 
nared za gastronomske užitke. Do večera se je 
na Svetinjah zbralo krepko preko 100 ljudi, v krat
kem programu pa je sekretar NK Trebnje Leon 
Lobe vse prisotne lepo pozdravil, se jim zahva

lil za prijateljski odnos in korektno sodelovanje, 
nato pa je nekaj besed dodal tudi predsednik NK 
Trebnje Dejan Smuk, ki je med drugim omenil 
tudi zdrave temelje in lep razvoj kluba.

»Po dveh letih in pol tekmovanja v MNZ Lju
bljana lahko upravičeno rečemo, da je uspeh 

naših otrok nadpovprečno dosežen in da 
smo na to tudi vsi ponosni«, so med drugim 

zapisali na spletni strani NK Trebnje.

NK Trebnje, je še dodal predsednik, ki letos 
tekmuje v MNZ Ljubljana s štirimi selekcijami, je 
s kar dvema (U8 in Ull) postal jesenski prvak (so 
najboljši na Dolenjskem), ena selekcija (U13) je 
na 2. mestu, ena pa je jesenski del sezone končala 
na 3. mestu (U10).

Vsem članom in članicam selekcij in Male šole nogometa je pred
sednik NK Trebnje podelil spominske majice, medtem ko sta se
lekciji U8 in Ull prejeli spominski pokal za dosežen uspeh.

Kostanjev piknik je kljub ne najlepšemu vreme
nu potrajal do poznih večernih ur. rm

Podarite tisto, 

česar m potrebujete, 

nekom, ki to potrebuje/ žbenaDružbena 
^ trgovina

/tastonj
Druttvo z« razvoj In oHvItfv Trebnjega

Vabljeni v trgovino kjer brezplačno dobite oblačila. Igrače, gospodinjske pripomočke,

razne kose pohištva, obutev, zabavne Igre. računalniško opremo, knjige in še mnogo drugega.

V kolikor imate doma stvari, ki jih ne potrebujete in so Se uporabne, vas prosimo, 

da nam jih pripeljete in mi jih bomo poklonili tistim, ki jih potrebujejo.

^ Kdaj nas lahko obiščete? Vsako sredo od 16. do 18. ure.

^ Kje nas najdete? Veliki Gaber 109. 8213 Veliki Gaber (v prostorih podjetja TGM Hribar)

Dodatne Informacije: 031 574 966 (Janko) /d r olt\
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Prijave in prispevek ioc na otroka zbiramo do 15.12.2013 v Otroškem parku v Prelesja 
Cena vključuje Božičkovo darilo in tudi vstopnico za igranje v Otroškem parku. 
Informacije dobite na tel: 051248 500, Otroški park, Prelesje g^b, Šentrupert



BAKTOG
www.bartog.si

vIZ*
ORIGINALNI IN ORIGINALOM ENAKOVREDNI
AVTODELI - PNEVMATIKE - PLATIŠČA
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VSE ZA VAŠE VOZILO
BARTOG d.o.o.
Obrtniška ulica 18
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Priporočamo nakup pnevmatik 

na UDOBEN in VAREN način
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